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De cowboys uit het oosten
Het jubileum is een mooie 
gelegenheid om terug te 
blikken  

Ondernemen is 
keuzes maken
Boeren en collega's van het 
eerste uur aan het woord

Boerenverhalen over heden, 
verleden en de toekomst
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Waarom deze speciale uitgave? GIJS bestaat 10 jaar 
en dat vinden we best bijzonder. De weg naar een 
zelfstandige voer- en adviesorganisatie was niet 
eenvoudig en zat vol hobbels. Klanten van het eerste 
uur kunnen zich dat vast herinneren. Maar we zijn 
dankbaar dat zij ons de kans hebben gegeven om 
ons te ontwikkelen tot een waardige speler in de 
agrarische markt. We zijn trots op waar we nu staan. 

Veel van onze collega’s zijn naast hun werk bij GIJS zelf 
ook boer of boerin en dragen net als jou de dagelijkse 
zorg voor hun koeien of geiten. Boeren zit in ons DNA. 
We dragen graag ons steentje bij aan de waardevolle 

keten van de beste voedselmakers. Daarnaast hebben 
we werkplezier hoog in het vaandel staan, houden 
we van een grapje op z’n tijd en durven we het soms 
nét even anders te doen. Wij zijn innovatief en volgen 
nieuwe ontwikkelingen op de voet. Ons motto is 
‘gezonde boerenbedrijven’ en we gaan graag samen 
met jou deze uitdaging aan. We leveren onze rundvee- 
en geitenvoeders flexibel en op maat, ontwikkeld door 
echte vakidioten. We zetten graag die stap extra voor 
jou!    

Voor nu wensen we je veel leesplezier met de unieke 
verhalen in dit GIJS Magazine.

Met trots presenteren we jullie de jubileumuitgave van het GIJS Magazine. Hierin nemen we 

een kijkje achter de schermen, niet alleen bij onze boeren en hun families, maar ook bij het 

GIJS-team en onze aanpak. Zo ontdek je wat GIJS nu écht GIJS maakt.

Wat maakt GIJS nu écht GIJS?
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Redactie GIJS Magazine

Lisa 
opgegroeid op de boerderij 
in het Wolfersveen (Zelhem). 
Nu actief als communicatie 
vormgever bij GIJS

Miranda  
runt samen met haar man en 
kinderen een veehouderijbedrijf 
met 160 melkkoeien en 
1960 vleesvarkens. Bij GIJS 
actief als communicatie- en 
marketingadviseur
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7 Column Caroline van der Plas 
 Een gezonde toekomst voor boeren begint ermee 
 dat vooral onze jonge generatie vertrouwen houdt.

8  De cowboys uit het oosten
 Het tienjarig jubileum is een mooie gelegenheid 
 om terug te blikken op het ontstaan van GIJS.

12 Samen in het diepe 
 Voor beide mede-eigenaren was de start
 van GIJS een hectische en spannende tijd.

16 Ondernemen is keuzes maken
 Anjo Wiekart wilt graag de klant voorthelpen en 
 scherp in de markt zijn.

18  Pionieren vanuit de keuken van GIJS
 Martijn Dooren drukte op de resetknop om daarna 
 weer vol gas te starten, met volop nieuwe kansen, 
 kennis en mogelijkheden.

20  Met een kristische en vooruitstrevende blik 
 De familie ten Hove hoort graag wat ze beter of 
 anders kunnen doen. Die kritische blik past hen wel.

22 Van koeien naar geiten 
 De familie Schepers heeft een goedlopende   
 geitenhouderij. 

24 Een goede band en veel kennis 
 Albert Roekevis ging van een traditioneel 
 familiebedrijf naar een familiebedrijf 2.0.

26 Toe aan een nieuwe uitdaging 
 Na twee bedrijfslocaties met kalveren, breidde 
 de familie Verwoert in Opheusden uit met een
 compleet nieuwe tak: melkgeiten.

32 Inzet op koe- en arbeidsgemak én plezier
 Hard werken, maar ook leuke dingen doen samen, 
 dat kenmerkt de familie Tijhuis in Terborg.

36 GIJS is écht anders... 
 De aanpak van GIJS is écht anders, volgens Jan 
 Elderink, voorzitter van de Raad van Advies.

39 Innoveren met GIJS
 We vinden het belangrijk om te blijven innoveren 
 of te verbeteren. 

45 GIJS voert over de landgrens
 Ook al is het 600 kilometer verderop, twee keer 
 per week draait een vrachtwachten met GIJS-
 voer het Duitse erf op.

50 Een hectische vuurdoop
 Door samen de schouders eronder te zetten 
 maakte de familie Reinders een prachtige start.

54 Het geheim van de kok
 We gaan in gesprek met Jarno Thijs, 
 stalnutritionist geiten.  

57 Kinderpagina
 Lachen, knutselen en puzzelen met GIJS, waarbij 
 mooie prijzen zijn te verdienen.

60  Werken bij GIJS
 Vrijdagmiddag, tijd voor een borrel om van 
 gedachten te wisselen over GIJS als werkgever.

63  Maak kans op een bedrijfslogo
 Puzzel mee en maak kans op een bedrijfslogo, 
 ontworpen door onze GIJS-vormgever.

67 Doe mee en win! 
 GIJS is 10 jaar en wil graag boeren en boerinnen
 die het echt verdienen in het zonnetje zetten.
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Misschien is het wel één van de 
meest gestelde vragen aan mij. 
De vraag: hoe zie jij de toekomst 
van boeren in Nederland? Een 
goede toekomst voor boeren 
begint ermee dat vooral onze 
jonge generatie vertrouwen 
houdt. Het doet mij ontzettend veel pijn als ik boeren 
en tuinders hoor zeggen: “Ik heb mijn kinderen het 
afgeraden. Doe het niet. Je werkt lange dagen, hebt 
weinig vakantie, de prijzen zijn laag en de hele wereld 
heeft een oordeel over je.” Dan denk ik: “Zo houden we 
straks geen boer of tuinder meer over.”
We moeten dus vooral de jonge generatie behouden 
om te blijven zorgen voor die eerste levensbehoefte: 
voedsel. En die jonge generatie kun je natuurlijk 
faciliteren om gemakkelijker het bedrijf over te nemen, 
fiscale voordelen te bieden, of subsidies. Maar die jonge 
generatie heeft twee andere belangrijke dingen nodig. 
Eén daarvan is: waardering. Waardering voor het 
produceren van voedsel, waardering voor het elke 
dag nadenken over hoe het nog beter kan, waardering 
voor de zorg voor mens, dier, bodem en omgeving. En 
die waardering probeer ik in elk landbouwdebat voor 
het voetlicht te brengen. Elke keer weer zeg ik hoe 
belangrijk onze voedselmakers zijn, dat zij niet allemaal 
moeten worden bestempeld als milieuvervuilers, 
dierenbeulen, aardevernietigers en gifspuiters. Dat 

wij ze niet alleen nodig hebben 
voor voedsel, maar ook voor 
landschapsbeheer, sociale 
binding op het platteland, 
werkgelegenheid, toerisme 
en recreatie. Want duizenden 
mensen komen elk weekend 

en elke vakantie naar het platteland omdat ze het daar 
zo mooi en gezellig vinden. Ze komen niet voor mega-
zonneparken en industrieterreinen. Nee, ze komen voor 
de boerennatuur. 
Het tweede is: duidelijkheid. Er moet duidelijkheid 
komen. Geen beleid dat bij elke wind weer anders 
waait. Een langjarig landbouwbeleid, waardoor zij voor 
meerdere jaren een ondernemingsplan kunnen maken. 
Ik heb het idee dat het tij wel keert. Langzaam, maar het 
keert. Ik zie dat steeds meer mensen de waarde zien 
van onze voedsel- en bloemenmakers. En ook boeren 
hebben weer een beetje hoop, denk ik. Het is mooi om 
te zien dat GIJS de trots op de sector en de boeren 
uitdraagt én inzet op innovatie en ontwikkeling. Laatst 
liep ik op het Binnenhof en kwam een boer naar me toe. 
Hij was toevallig in Den Haag met zijn vrouw. De man zei: 
“Sinds BBB in de Kamer zit, hebben wij weer een beetje 
hoop.” Het raakte me enorm. Ik besef dat ik niet de 
wereld kan veranderen in één dag. Maar gelukkig duurt 
een Kamerperiode ook geen dag, maar 1460 dagen. En 
dan moet er toch (een) hoop mogelijk zijn. 

Caroline van der Plas

D e  s fe e r  v a n 

d e  o p e n i n g  v a n  h e t 

M e l k ve e  I n n o v a t i e 

C e n t r u m

s e p t e m b e r  2 0 2 1

Tweede Kamerlid Boer Burger Beweging
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In 2011 staat Erik Reefhuis samen met André Lobbert en 
Hendrik Jan Evers aan het roer van Gelre IJsselstreek 
- oftewel GIJS - dealer van mengvoerbedrijf Hendrix 
UTD en actief in Overijssel en Gelderland. Echt tevreden 
over de gang van zaken rondom het dealerschap is hij 
niet. Erik, die bij Hendrix UTD bekend staat als kritisch 
en een tikkeltje eigenwijs, begint dan ook te steigeren 
als de eerste plannen rondom de overname door 
ForFarmers worden aangekondigd. Erik: “Ik zag dat niet 
zitten, mijn motto is ‘de klant centraal’ en hiermee zou 
de afstand tot de boeren alleen maar groter worden. Dit 
baarde mij zorgen, de raderen in mijn hoofd begonnen te 
draaien en er begon zich een plan B te vormen...”

‘Het leek wel oorlog’
In februari 2012 deden Erik, André en Hendrik Jan de 
managers van Hendrix UTD en ForFarmers een laatste 
voorstel om tóch als zelfstandig dealer van Hendrix 
UTD-ForFarmers verder te kunnen gaan. Erik: “We 
lieten ons niet zomaar de les lezen, dus daar begon het 
gedonder. Een samenwerking zat er niet meer in, onze 
bedrijfsvisies lagen te ver uiteen. Dat betekende per 
direct een stop op het leveren van voer, Hendrix UTD-
ForFarmers had de knuppel in het hoenderhok gegooid. 
Van de ene op de andere dag konden we onze klanten 
niet meer van voer voorzien vanuit de Hendrix UTD-
fabrieken.” 

Gelukkig hadden de mannen van GIJS hun plan B - voer 
leveren zonder eigen fabriek - voorbereid en konden ze 
binnen enkele dagen het voer voor hun klanten uit de 
fabrieken van Agrifirm in Zwolle en Oss laten komen. 

Aan productiecapaciteit was geen gebrek. Vanaf 
maandag 27 februari 2012 was het een feit: GIJS stond 
ineens op eigen benen. De ‘cowboys uit het oosten’ 
waren losgekoppeld van Hendrix UTD en losgekoppeld 
van ForFarmers. Erik: “En daarmee barstte ook het 
gevecht om onze klanten los. Het leek wel oorlog.”

‘Ik kon en wilde niet anders’
“Ik kon en wilde niet anders” antwoordt Erik vol 
overtuiging op de vraag waarom ze er zo stellig voor 
kozen zelfstandig verder te gaan en niet op safe te 
spelen. “We hadden net alles weer op de rit na het 
overlijden van onze collega Victor Berntsen die op 
jonge leeftijd de strijd tegen kanker verloor. Dat hakte 
er in voor ons, maar vooral voor zijn gezin. We huurden 
de gebouwen van zijn vrouw en wilden haar niet in de 
kou laten staan. Zomaar stoppen zit niet in ons DNA. 
Daar kwam bij dat wij veel meer deden dan alleen voer 
verkopen, we waren én zijn ook actief in fosfaat- en 
productierechten, granen, zaden, meststoffen en 
andere benodigdheden. Dat opheffen was voor ons 
geen optie. Ook zagen we volop kansen, volgens ons 
GIJS-concept zouden de klanten veel meer centraal 
moeten staan en niet vast moeten zitten aan bestaande 
concepten van een grote voerleverancier. Dat voordeel 
konden we gewoonweg niet laten gaan.”

Heftige periode
Vervolgens brak voor hen allemaal een erg spannende 
tijd aan: “We moesten de broekriem aanhalen. Het 
was zeer de vraag of boeren ook voor ons zouden 
kiezen en welke collega’s konden en wilden blijven. En 
of we genoeg omzet zouden draaien om dit door te 
kunnen blijven zetten.” Ondertussen begon Hendrix 
UTD-ForFarmers een juridisch gevecht om klanten 
en medewerkers. Er kwamen zelfs deurwaarders met 
dwangbevelen en privédetectives aan te pas. 
Erik: “Het was een heftige periode met de nodige risico’s 

Het tienjarig jubileum is een mooie gelegenheid om terug te blikken op het ontstaan van 

GIJS. Erik Reefhuis, directeur van GIJS, kijkt samen met zijn oude maten terug op de periode 

waarin het allemaal begon. 

‘De cowboys uit het oosten’

‘Zomaar stoppen zit 
niet in ons DNA’
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en onzekerheden. Een deel van de klanten stapte over 
naar Hendrix UTD-ForFarmers en sommige collega’s 
waar we jaren mee hadden samengewerkt waren ineens 
concurrenten. Wie kon ik nog vertrouwen? Daar heb ik 
slapeloze nachten van gehad.” 

Gezonde boerenbedrijven
“Met de juiste mensen om ons heen - echte vakidioten 
met zelfvertrouwen en lef - hebben we ons niet uit het 
veld laten slaan, ook al was het een flinke uitdaging. 
We werden niet voor niets de ‘cowboys uit het oosten’ 
genoemd.” Erik gaat opgetogen verder: “Op de één of 
andere manier heb ik het altijd zien zitten. Is de keuze 
eenmaal gemaakt, dan is die gemaakt, achteromkijken 
biedt geen oplossing. Zo zit ik in elkaar. Gelukkig stond 
mijn vrouw Jennike achter me, evenals een groot 
gedeelte van onze trouwe klanten. Daar ben ik ze erg 

dankbaar voor. Al viel het in het begin eerlijk gezegd 
zwaar, uiteindelijk heeft het ons veel gebracht.” 
Na de eerste jaren van ’overleven’ bleef GIJS op eigen 
benen staan en dat gaf vertrouwen bij de nieuwe 
klanten. Erik: “Ik zag het succes van het GIJS-concept 
waarin ik geloof en vertrouwen heb: met passie voor 
ons vak flexibel voer leveren van constante kwaliteit, 
scherp in de markt staan en steeds vernieuwend 
blijven. We hadden geluk dat we goede mensen om ons 
heen hadden verzameld. Ieder met zijn eigen taak en 
verantwoordelijkheid binnen GIJS. Ik stelde me als doel 
om te groeien om goede, stabiele teams te bouwen 
met voldoende dynamiek, kennis en ervaring. Zowel 
in rundvee- als in de geitensector. Als ik nu achterom 
kijk, kan ik met trots zeggen dat het is gelukt. In de 
melkveehouderij in Oost-Nederland is ons marktaandeel 
ruim 14 procent. De bedrijfsomvang van onze klanten is 

3 procent hoger dan gemiddeld, zo bleek uit onderzoek 
in 2020. Op geitengebied zijn we de nummer 3 van 
Nederland en nummer 2 van Duitsland. De opening van 
het geiteninnovatiecentrum GIJS Mekkerhof in 2018 en 
het Melkvee Innovatie Centrum Klaver4 in 2021 hebben 
daar zeker aan bijgedragen.”  Erik is overtuigd van de 
GIJS-visie ‘gezonde boerenbedrijven’: “Met onze manier 
van werken staan we naast de veehouders en kunnen 
we samen met hem of haar de juiste keuzes maken om 
het bedrijf naar een hoger plan tillen, zodat ze klaar zijn 
voor de toekomst. We kijken naar de behoefte van de 
dieren: hoe moet het voer er dan precies uitzien? En 
waar kan dat voer dan het beste gemaakt worden? En 
met welke toevoegingen? We hebben alle vrijheid en 
kunnen snel schakelen. Bij ons geldt: ‘vandaag bedacht 
is morgen gebracht’.”

'Met de juiste mensen 
om ons heen, hebben we 
ons niet uit het veld 

laten slaan'

De toekomst
Nu hij de zaken goed op de rit heeft, is de vraag wat 
zijn plannen voor de toekomst zijn. Erik: “Eerlijk gezegd 
ben ik me daarop aan het beraden. Stoppen? Nog 
geen denken aan! Ik vind dit té leuk om te doen, de 
boer op gaan, mijn team aansturen, het ontwikkelen 
en de dagelijkse dynamiek. Daar word ik gelukkig van. 
Ik zie nog een mooie uitdaging om meer regionale 
GIJS-rundveeteams op te zetten in Nederland. 
Mengvoerbedrijven worden steeds groter en boeren 
worden steeds unieker, ze willen niet meer met de grote 
stroom mee. De GIJS-aanpak, onze manier van denken 
en doen, geeft steeds meer meerwaarde voor de boer.”

Mengvoerbedrijven 
worden steeds groter 

en boeren worden 
steeds unieker, ze 

willen niet meer met 
de grote stroom mee

Naam    Erik Reefhuis (52)
Loopbaan  begonnen als rundveespecialist, vanaf 
   1999 zelfstandig ondernemer (dealer Hendrix 
   UTD) en mede-oprichter van GIJS
Grootste passies vrouw en kinderen en ondernemen in de 
   agrarische sector
Tegenwoordig  eigenaar van GIJS, GIJS Mekkerhof, Promelk
   en Melkvee Innovatie Centrum Klaver4
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De sprong in het diepe maakte Erik Reefhuis 10 jaar geleden niet alleen. 

Ook voor André Lobbert en Hendrik Jan Evers, in 2012 mede-eigenaar van GIJS, 

was het een hectische en spannende tijd.

Samen in het diepe

André Lobbert (55 jaar)
startte zijn loopbaan 

als dealer van 
Hendrix UTD 
en was vanaf 
2012 mede-
eigenaar van 
GIJS: “Dat 

moment in 
februari dat ons 

voorstel van tafel 
werd geveegd was 

best emotioneel. Het was 
duidelijk: in Oost-Nederland was geen plek voor ons 
als dealer. De rechtszaak die hierop volgde kostte best 
veel tijd en energie. Het voelde een beetje als David 
tegen Goliath. Ik heb in m’n leven nooit veel wakker 
gelegen, maar hier heb ik een week heel slecht van 
geslapen. Toch heb ik nooit getwijfeld of onze keuze de 
juiste was.” Hij vervolgt: “We zijn er beter uit gekomen. 
Mede dankzij de trouwe klanten en goede adviseurs 
die we aan boord hadden, heeft dit alles geresulteerd 
in een prachtig bedrijf met een duidelijke visie en een 
toonaangevende positie in de rundvee- en geitenmarkt.” 
Tegenwoordig is André eigenaar van Welkoop Heino. Hij 
heeft zijn aandelen van GIJS overgedragen.

'Dat moment in februari dat ons voorstel 
van tafel werd geveegd was best 
emotioneel.'

Hendrik Jan Evers (64 jaar) is zijn agrarische carrière 
gestart als bedrijfsleider op een melkveebedrijf. Daarna 
heeft hij het dealerschap van Hendrix UTD op zich 
genomen. Vanaf 2012 mede-eigenaar van GIJS.

Ook Hendrik Jan Evers, niet iemand die in het verleden 
blijft hangen, kan zich die eerste periode nog goed 
herinneren: “Toen ForFamers de overname van Hendrix 
UTD aankondigde, wist ik al: dit gaat ‘m niet worden. 
De dag dat ons voorstel werd afgewezen vergeet ik 
nooit, toen brak de hel los. We raakten de helft van onze 
klanten kwijt en die rechtszaken vond ik vreselijk. Maar 
uiteindelijk bleek het een nieuwe kans: na een jaar zaten 
we weer op niveau en daarna is het alleen maar beter 
gegaan, vooral met de rundvee- en geitenklanten. Daar 
ben ik heel trots op.”
 Hendrik Jan is Erik heel dankbaar: “Hij heeft zijn ziel 
en zaligheid in GIJS gestoken, hij was de kartrekker, 
de durfal. Zonder hem was het niet gelukt. Dankzij Erik 
kan ik nu eerder een stap terug doen en van mijn gezin 
genieten.” Hendrik Jan is 
nu actief bij Promelk 
voor de aan- en 
verkoop van 
productierechten. 
Daarnaast 
ondersteunt 
hij zijn 3 zoons 
in het nieuwe 
familiebedrijf 
restaurant HJ57. 

De ervaring van de tegenpartij in deze roerige tijd
De andere kant van het ontstaan van GIJS. Daarover 
vertelt Toine van Toor (55 jaar). Als commercieel 
directeur in de agrarische sector, waaronder Hendrix 
UTD, was Toine in 2012 sectormanager bij Hendrix 
UTD: “We hebben een aantal pittige gesprekken en 
rechtszaken gehad met GIJS. Het was een heftige 
periode. En hoewel Erik en ik zakelijk lijnrecht tegenover 
elkaar stonden, gingen we altijd respectvol met elkaar 
om. We mochten en mogen elkaar graag. Hard op de 
inhoud en zacht op de relatie wat mij betreft.

Wat me persoonlijk het meest is bijgebleven is het lef 
van Erik. Overtuigd van zijn eigen visie ging hij dwars 
tegen de stroom in. Dat was niet de makkelijkste 
weg, maar hij deed wel wat het dichtste bij hem lag. Ik 
herinner me zijn vakmanschap, bevlogenheid en passie 
voor zijn team en voor zijn klanten.” 
Tegenwoordig heeft Toine zijn eigen praktijk als 
personal, business & systemisch coach: ‘Van Toor 
Coaching’. Hierin kan hij zijn grootste passie kwijt. Toine 
geniet van de methode om inzicht te krijgen in relaties 
en ontwikkelingen binnen een familie en organisatie.

Hoewel Erik en ik 
zakelijk lijnrecht 

tegenover elkaar 
stonden, gingen we 

altijd respectvol met 
elkaar om 
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Anjo is, zoals ze zelf zegt, een werknemer van de ‘oude 
garde’. Ze is dit jaar 22 jaar werkzaam in deze sector. 
Als verantwoordelijke voor de in- en verkoop van 
enkelvoudige grondstoffen heeft ze een afwisselende 
en uitdagende functie. "In de maanden juli en augustus 
kopen wij granen van onze akkerbouwers uit de regio, 
deze gaan rechtstreeks naar onze molens in Azewijn. 
Dat is een drukke maar mooie periode, het rijdt dan af 
en aan met akkerbouwers die hun graan komen wegen 
en kwaliteit controleren. Samen met de jongens uit de 
molen is het volop actie tot soms in de late uurtjes. Dit 
is een zeer belangrijk moment voor de inkoop van hoog 
kwalitatief graan.” Klantcontact is het belangrijkste 
voor Anjo. “Ik werk graag voor en met mensen. Als in- en 
verkoper heb je intensief contact, de handel zal ik maar 
zeggen.  Je wilt de klant graag voorthelpen en scherp in 
de markt zijn."

Keuzes
Anjo stond en staat 100% achter de keuze van Erik en 
zijn collega’s om zelfstandig als GIJS verder te gaan. 
“Maar er zijn ook beslissingen genomen die ik jammer 
vind. Zo is de varkenstak overgedragen aan ABZ. Een 
weloverwogen besluit, ons marktaandeel was niet groot 
genoeg. Daardoor misten we wel omzet, welke deels 
weer gestegen is door de groei van de geitentak. Maar 
de hoeveelheid enkelvoudige grondstoffen die we in de 
varkenstak konden verkopen behaal je niet meer in de 
rund- en geitenhouderij. En ik mis ook het intensieve 
contact met deze klanten.”

Van het eerste uur

GIJS personeel 'Ondernemen is 
keuzes maken' 

No-nonsense
“Als ik ’s ochtends bedenk dat ik met de administratie 
bezig ga, kan het maar zo zijn dat de dag anders loopt 
dan verwacht. Er gebeurt altijd wel iets, de handel is 
een dynamisch vak,  dat maakt het werk zo leuk. En 
dat GIJS-gevoel? Dat is samen doen, vertrouwen, ons 
kent ons en no-nonsense. We zijn als team op elkaar 
ingespeeld, ik werk veel samen met de buitendienst 
mannen, maar ook de jongens uit de molen en het 
transport, we zijn samen een schakel in deze keten."  
Anjo ziet de toekomst positief tegemoet. “Onze 
nutritionisten bedenken mooie producten en ik hoop 
dat er voor onze boeren nog genoeg ruimte blijft in 
Nederland.  Samen zijn we innovatief en creatief en 
zorgen voor gezonde voeding van dier en mens. De 
huidige agrarische markt is voor ons nog groot genoeg 
en daar is een wereld te winnen.” 

Naam:   Anjo Wiekart (54)
Opleiding:  Middelbare Detailhandel
Werk:   - Leidinggevende in een kledingzaak

   - Beheerder postagentschap
   - Administratief medewerker en in- en verkoper bij GIJS

Anjo Wiekart is helemaal thuis in de dynamische wereld van de in- en verkoop van  

enkelvoudige grondstoffen. Het contact met de klanten staat voor haar op één. 
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'Pionieren vanuit de 
keuken van GIJS'

In 2011 is Martijn specialist melkveehouderij bij een 
dealerbedrijf van Hendrix UTD. “Een leuke baan maar 
ik twijfelde of ik verder wilde binnen dit bedrijf. Het 
was een grote organisatie met een, in mijn ogen, logge 
bedrijfscultuur. Een voorstel kon wel of niet, er was 
geen grijs gebied.” Door de bedrijfsovername werd de 
keuze eigenlijk al voor Martijn gemaakt. Hij besloot met 
Erik en zijn collega’s mee te gaan om samen verder te 
pionieren. 

Vol gas de boer weer op
“In de startperiode bij GIJS had ik wel even een 
moeilijke tijd. Er waren ‘zakelijke aspecten’ die de start 
bemoeilijkten zoals het concurrentie- en relatiebeding. 
Ik moest zelfs voor de rechtbank verschijnen. Dat 
was de enige dag waarop ik spijt had” vertelt Martijn 
glimlachend.  “Maar wat was ik blij dat ik na een halfjaar 
kantoorwerk  eindelijk weer de boer op mocht.  Daar 

waar ik thuis hoor tussen de koeien, snuffelend aan 
het voer, sparren met de boeren en boerinnen.  “Een 
moment waarop ik extra besefte dat dit de juiste keuze 
was. Ik kreeg een mogelijkheid voor mijzelf om op de 
resetknop te drukken en daarna weer vol gas te starten, 
met volop nieuwe kansen, kennis en mogelijkheden”.

De keuken 
“Ik ben een echte voerman, een techneut. Ik zie het 
als een uitdaging om vanuit ‘de keuken van GIJS’ te 
denken en te werken. Welk product is het juiste voor 
de gezondheid van de koeien en hoe willen en gaan 
we dat ontwikkelen? Hoe heb je iets uitgedacht en 
ontwikkeld en hoe krijg je het verkocht? Vergelijk het 
met samenstellen van goede maaltijden door zelf de 
ingrediënten te kiezen en geen kant-en-klaarproducten. 
En dat maakt dit werk zo leuk; de regie voeren over je 
eigen productpakket.” 

Clubgevoel
“Veehouders zijn kritische consumenten. Veel draait 
om vertrouwen en clubgevoel is belangrijk, zo ervaar 
ik het zelf ook. Vrijheid, zelfstandigheid en het nemen 
van je eigen verantwoordelijkheid, dat maakt het 
werken bij GIJS zo prettig en uitdagend.” En juist die 
uitdaging is voor Martijn heel belangrijk. “Morgen mag 
niet op vandaag en gisteren lijken, maar ik blijf altijd 
vooruit kijken." Dat vooruit kijken zit in mijn aard, dit 
ook met het oog op jong talent in de agrarische sector. 
GIJS is een jong bedrijf en vind het ook belangrijk 
om jong talent aan boord te ontvangen. Het is mooi 
om studenten te begeleiden en uit te dagen de beste 
voeroplossingen te ontdekken, ze de kneepjes van het 
vak te leren. Daar blijf ik zelf scherp en gedreven door! 
Zo is de GIJS club afgelopen jaren al flink uitgebreid.  

Naam:   Martijn Dooren (44)
Opleiding:  HAS in Deventer met specialisatie Rundvee
Werk:   - 1 jaar Herdsmanager in Duitsland
   - 19 jaar Voeradviseur waarvan 10 jaar voor GIJS, nu als 
      productmanager en nutritionist rundvee

Morgen mag niet op 
vandaag en gisteren 

lijken, ik blijf altijd 
vooruit kijken!

Van het eerste uur

GIJS personeel

Als productmanager en nutritionist combineert Martijn Dooren zijn passie voor koeien met 

zijn technische kijk op voer en voersamenstelling. Ook leert hij bij GIJS studenten de fijne 

kneepjes van het vak. 
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'Een gedreven team 
met een kritische en 

vooruitstrevende blik' 
Negende generatie
Jan stapt op 18-jarige leeftijd bij zijn ouders in de 
maatschap. “Al vroeg was duidelijk dat het boerenbloed 
in mij zat. Na de lagere landbouwschool ben ik direct 
thuis op de boerderij aan het werk gegaan. Mijn vader 
was toen al 65 en kon mijn hulp goed gebruiken.” De 
boerengenen heeft Jan op zijn beurt weer door gegeven 
aan zoon Frank, inmiddels de negende generatie. “Ik 
heb het boerenwerk in de praktijk geleerd. Niks mis 
mee, maar ik had ook graag stage willen lopen en bij 
andere boeren willen kijken” vertelt Jan. “Frank heeft 
zijn blik meer kunnen verruimen en ging stage lopen 
in Portugal en heeft bij andere boeren gewerkt. En dat 
is goed, want dan krijg je een beter beeld van je eigen 
bedrijfsvoering.”

Robot versus melkstal
In 2013 laat de familie ten Hove een nieuwe melkstal 
bouwen. Jan: “Ik wilde graag robots want na 35 jaar 
had ik dat melken wel gezien.” Frank denkt daar anders 
over: “Mijn voorkeur gaat uit naar twee keer per dag 
melken. De melktijden staan daarmee vast en dan is 
het ook klaar. Geen robot die je te pas en te onpas 
kan bellen. Bovendien ben ik geen computerman.” 
Jan staat volledig achter deze argumentatie van zijn 
zoon, op voorwaarde dat die dan ook het melken voor 
zijn rekening neemt. En zo is de taakverdeling helder: 
Frank melkt (met 1x per week en incidenteel hulp van 
een melker) in de 22 stands swing-over en Jan voert 
de koeien. “Zo af en toe melken Wilhelmien en ik nog 
samen, da’s ook nog mooi hoor” vertelt Jan glimlachend.

Half jaar tijd
Toen Erik Reefhuis tien jaar geleden kwam vertellen dat 
hij met zijn compagnons voor zichzelf wilde beginnen, 

was de familie daar niet heel verbaasd over. “Erik heeft 
een enorme drijfveer, hij is een echte ondernemer.” 
Toch waren ze kritisch. “We hebben hem gezegd 
vertrouwen te hebben, onze toenmalige adviseur Martijn 
Dooren, maar hij kreeg een half jaar tijd om het waar te 
maken en we beloofden niet voor altijd te blijven. Maar… 
inmiddels zijn we nog steeds klant, dat zegt genoeg 
toch?” 

Kritische blik
Frank: “De lijntjes met GIJS zijn kort en het is een 
gedreven team. Ze hebben soms de MPR-uitslag al 
eerder gezien dan wij en komen dan al in actie.” Jan 
vult aan: “We maken graag tijd als Erik of de adviseur 
Chris Slaghekke komt. Want je leert altijd iets van deze 
mensen. We horen graag wat we beter of anders kunnen 
doen. Die kritische blik past ons wel. Andersom ook 
hè? We willen liever niet te vaak wisselen van adviseur 
want dan krijg je het gevoel dat ze net het bedrijf en de 
mensen kennen en dan alweer weg zijn. Begrijp me niet 
verkeerd, soms is het niet anders, maar het is fijn dat 
we alles kunnen bespreken. Ik hoop over tien jaar nog 
klant te zijn.” Frank: Laten we eerst maar zorgen dat we 
over tien jaar nog boeren, maar daar staan we positief in 
hoor!”

'Ik hoop over tien jaar 
nog klant te zijn'

Familiebedrijf ten Hove
Jan en Wilhelmien ten Hove, Frank ten Hove en Syfra Ruiter met Lev en Yenthe
Locatie  Mariënheem
Bedrijf   140 melkkoeien, 70 stuks jongvee
   35 ha en 10 ha pachtgrond

Van het eerste uur

GIJS boeren
Aan boerengenen geen gebrek bij de familie 

Ten Hove in Mariënheem. Frank is alweer de 

negende generatie op het bedrijf. Samen 

gaan ze vol vertrouwen de toekomst in. 
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Familiebedrijf “De Leeuwerick” 
Jan en Ali Schepers zetten in de jaren tachtig samen 
met de ouders van Jan het gemengde bedrijf “De 
Leeuwerick”, met varkens en melkkoeien, voort. Op 
zijn beurt ziet zoon Jordy het werken op de Larense 
boerderij ook wel zitten en heeft vooral interesse in 
het houden van de melkkoeien. De familie heeft op dat 
moment, zo’n 17 jaar geleden, 20 tot 25 stuks melkvee 
en dat biedt, naast de varkens die eigenlijk de hoofdtak 
waren, onvoldoende toekomstperspectief. 
André Lobbert, destijds dealer van Hendrix UTD, 
voorlichter bij de familie Schepers en later één van 
de oprichters van GIJS, brengt de familie op het 
idee om zich eens te gaan verdiepen in het houden 
van melkgeiten. De interesse wordt gewekt en 
inmiddels heeft de familie Schepers een goedlopend 
melkgeitenbedrijf.

Van koeien naar geiten
In 2008 worden de eerste geiten gekocht; 700 stuks in 
totaal. De familie had zich goed voorbereid en wist dat 
het niet de makkelijkste overgang zou worden. Geiten 
zijn intensieve dieren, hebben een heel andere voer- en 
spijsvertering en het houden van geiten vraagt wat van 
je bedrijfsvoering. Vol enthousiasme beginnen ze de 
eerste avond te melken om 17.00 uur en rond 23.00 uur 
zijn ze dan eindelijk met de eerste ronde klaar. 
De moed zakt hen wel even in de schoenen. Waar zijn 
ze aan begonnen? Maar ze zetten door en stapje voor 
stapje komen ze er. Jan: “André Lobbert heeft ons 
ontzettend goed geholpen. Hij leek wel een deel van 
onze familie. Hij hielp ons met wet- en regelgeving, was 

'De denkwijze ‘we 
geven onze eigen draai 
eraan’ is kenmerkend 

voor GIJS'

er de eerste keer om de geiten te melken, maar bovenal: 
hij stond ons praktisch en emotioneel bij tijdens en na 
de ruiming van ons bedrijf ten gevolge van Q-koorts in 
2010. Dat waarderen we nog steeds.” 

Geen nummer bij GIJS
Het is diezelfde André die vraagt of de familie met 
hem wil overstappen naar GIJS als Hendrix UTD wordt 
overgenomen door ForFarmers. “Daar hoefden we niet 
lang over na te denken. We hadden er alle vertrouwen 
in”, vertelt Jan. Jordy vult aan: “De manier waarop die 
mannen voor zichzelf zijn begonnen destijds zegt ook 
wat over hun denkwijze. Het is kenmerkend voor GIJS 
dat ze hun eigen draai ergens aan willen geven. Dat was 
al zo bij de start van GIJS.” 

De familie  is vanaf het eerste uur betrokken bij GIJS en 
dat bevalt ze goed. “Als we bellen weten ze direct wie we 
zijn en worden we goed geholpen. Erik is de directeur 
maar voor ons is hij gewoon Erik. Dat zegt toch genoeg? 
De kwaliteit is goed en ze zijn vooruitstrevend, dat 
past bij ons” zegt Jan. Jordy: “Ik zie nog steeds een 
goede toekomst op de boerderij tegemoet. En dat 
vooruitstrevende; dat past me wel. Zo gaan we dit 
jaar experimenteren met het verbouwen van sorghum 
om te gaan voeren aan onze geiten. Daarin krijgen we 
dan ook weer goede begeleiding van Jarno Thijs, onze 
nutritionist van GIJS”. 

Jan vult tot slot met een knipoog maar duidelijk aan: 
“Maar, we blijven ook gewoon op de prijs letten hé? Ook 
op die van GIJS, we zijn immers ondernemende boeren!”

Familiebedrijf “De Leeuwerick” 
Jan en Ali Schepers, Jordy Schepers en Saskia Oosterveld met Melle en Vajèn
Locatie  Laren (Gld)
Bedrijf   1200 melkgeiten
   500 geiten voor de opfok 

Van het eerste uur

GIJS boeren
Het was GIJS die de familie Schepers op het 

spoor zette om in 2008 melkgeiten te gaan 

houden. Die vooruitstrevendheid past hen 

goed. "We gaan dit jaar experimenteren met 

sorghum om aan de geiten te voeren. GIJS 

begeleidt ons daar goed bij."
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Geen 9-tot-5 mentaliteit
“Naast mijn opleiding aan de HAS heb ik eind 
jaren negentig veel in het buitenland bij boeren 
gewerkt. Ook heb ik een tijdje als internationaal 
vrachtwagenchauffeur en als planner bij een 
voertransportbedrijf gewerkt.” En daarmee heeft 
Albert waardevolle ervaringen opgedaan die hij heeft 
meegenomen in zijn bedrijfsvoering. “Ik melk met 
een carrousel en hanteer een simpel voersysteem. In 
september weet ik wat er in de kuil zit qua mais en gras; 
het krachtvoer moet daarop aanvullen. Ik krijg advies op 
maat, wat past bij mijn vragen en bij het bedrijf. Ik doe 
het op mijn manier en GIJS wil en kan hier in mee gaan.” 
En daarmee duidt hij aan wat voor hem zo belangrijk 
is in de samenwerking met GIJS. “Alles draait om een 
goede band maar ook om de aanwezige kennis. Fons 
Klein (voernutritionist) helpt mij met het voerrantsoen, 
met Erik Reefhuis spar ik over algemene zaken zoals 
fosfaatrechten en beleid en tot slot ondersteunt Len 
Schutte vakkundig met de mestboekhouding. De lijntjes 
zijn kort, daar hou ik van. En…ze kennen bij GIJS geen 9 
tot 5 mentaliteit. Dat past me wel want dat hebben wij 
als boer toch ook niet?” 

Daarnaast denkt Albert ook graag in het gezamenlijk 
belang mee. Hij bestelt grote hoeveelheden voer in één 
keer. “Grote silo? Blaas hem dan ook in één keer vol, 
daar heeft iedereen gemak van toch?” Voorlopig blijft hij 
dan ook met tevredenheid bij GIJS. “Ik ga pas weg als er 
wat aan de knikker is, maar dat zie ik niet snel gebeuren. 
Dan proberen we het eerst samen op te lossen.”

Van het eerste uur

GIJS boeren

Familiebedrijf 2.0
Samen met zijn partner Annerie en hun kinderen 
woont Albert Roekevis op de ouderlijke boerderij in 
Lochem. Hij nam op zijn 28e het bedrijf van zijn ouders 
over. “En overnemen was ook letterlijk overnemen, het 
bijbehorende krat met boekhouding kreeg ik er gratis 
bij” vertelt Albert glimlachend. 

Zijn ouders zijn in Lochem gaan wonen, nu runt hij het 
bedrijf voornamelijk alleen. Hij heeft een melker voor 
één avond per week en tijdens vakanties. Zijn vader, 
inmiddels 81 jaar oud, komt iedere ochtend op zijn 
racefiets naar de boerderij toe om een handje te helpen. 
Annerie heeft haar eigen werk als manager bij de Jong 
& Laan Accountants. “Dat is een bewuste keuze waar we 
ons allebei heel prettig bij voelen. We hebben ieder ons 
eigen werk en laten elkaar daarin ook vrij” aldus Albert. 
“We veranderden van een traditioneel familiebedrijf 
naar een familiebedrijf 2.0.” Annerie vult daar op aan: 
“Dit vraagt van ons allebei veel flexibiliteit, waarin we 
rekening moeten houden met elkaars prioriteiten.”

Albert heeft zijn bedrijf zodanig ingericht dat het voor 
hem rendabel is, hij er uitdaging in heeft maar er ook 
tijd voor het gezin overblijft. En voor zijn andere twee 
passies; het buitenland en fietsen. Het liefst rijdt hij een 
uitdagende tocht met de racefiets buiten Nederland. 
Zijn vader gaf hem niet alleen de genen voor het 
boerenleven door, maar ook van het fietsen.

'Een goede band en 
veel kennis'

Familiebedrijf 2.0
Albert Roekevis en Annerie Wentink met Max en Liz
Locatie  Lochem
Bedrijf   140 melkkoeien
   95 stuks jongvee 

Van het eerste uur

GIJS boeren
Melkveehouder Albert Roekevis uit Lochem 

heeft naar eigen zeggen een familiebedrijf 

2.0: hij runt het bedrijf voornamelijk alleen. 

Roekevis gaat voor rendabel boeren met 

uitdaging én tijd overhouden voor zijn gezin 

en zijn grote passie: racefietsen buiten de 

landsgrens.   

'De lijntjes zijn kort, 
daar houd ik van. 
En ze kennen bij 
GIJS geen 9 tot 5 

mentaliteit'
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‘We waren toe aan een 
nieuwe uitdaging’

Na twee bedrijfslocaties met kalveren, breidde de familie Verwoert in Opheusden uit met een 

compleet nieuwe tak: melkgeiten. Sinds januari melken ze de eerste geiten in hun nieuwe 

stal en zijn ze dol op de aanhankelijke geiten én genieten ze van deze nieuwe uitdaging.

"Dit is nou écht het mooiste wat er is. ’s Avonds nog even 
in alle rust een ronde door de geitenstal maken. Kijk 
dan eens wat een dankbare dieren het zijn. Ze komen 
direct naar je toe. En wat een rust stralen ze uit. Dit is 
echt puur genieten.” Aan het woord is Evert Verwoert 
jr, die zich sinds begin dit jaar naast vleeskalver- ook 
geitenhouder mag noemen. "Ik heb altijd gezegd dat 
ik een echte kalverman ben. Maar sinds de geiten in 
de nieuwe stal staan, kan ik dat niet meer volmondig 
zeggen. Als je geiten melkt, voel je je nog meer boer. Je 
bent nog meer bezig met eigen voer en ook het melken 
geeft een nieuwe dimensie. Het is prachtig werk."

Positieve instelling 
Op het erf wordt nog volop gewerkt aan de opfokstal 
voor 300 geiten. De naastgelegen stal voor de 
melkgeiten is klaar. Een grote glazen pui aan de 
voorkant van de stal geeft een glimp van de imposante 

melkstal: een 80 stands Fullwood-caroussel 
buitenmelker. In de lichte stal overheerst rust. 
Tientallen witte geitenkopjes komen nieuwsgierig 
omhoog, anderen blijven rustig liggen op het stro of 
merken niets op.

Nu de stal nog niet op de volledige bezetting van 1.200 
geiten is, is het melken in een uur klaar. Als de bezetting 
in de stal op peil is, hopen ze binnen 2 uur klaar te zijn. 
Evert jr: "Het is maar goed dat we met een kleiner 
aantal begonnen met melken. Het werkt super, maar 
het is toch wennen in de melkstal. Gelukkig kregen we 
alle hulp en begeleiding van de mensen van Fullwood. 
Fantastisch hoe ze ons hierin begeleiden."

Ook de hulp en advisering vanuit GIJS mag op 
waardering van de familie rekenen. Evert sr: "Om deze  
stap te kunnen zetten, is het belangrijk om de juiste 
mensen om je heen te hebben. Wij kunnen volmondig 
zeggen dat we superpionnetjes om ons heen hebben. 
Het was Jan van der Zee van GIJS die het eerste ei 
gelegd heeft om een geitenstal te gaan bouwen. GIJS 
heeft ons bijgestaan bij de aankoop van de dieren, het 
voer, de begroting en de planning. Zonder hen hadden 
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we dit niet gered. Jan en Mark Elshoff komen hier op het 
bedrijf. Zij zijn altijd eerlijk en we zien elkaar als familie. 
Alles is bespreekbaar en zij kunnen tegen ruggespraak. 
Hun positieve instelling vinden wij prettig." 
"De manier waarop we met elkaar overleggen en zaken 
afstemmen, is net alsof ons bedrijf ook een beetje 
hun bedrijf is. De betrokkenheid is groot en alles is 
bespreekbaar. Dat waarderen wij”, vult Evert jr aan.   

Nieuwe uitdaging 
De reden om op een derde locatie uit te willen breiden 
is eenvoudig, maar verliep niet zonder slag of stoot. 
Met kalveren op twee locaties, was de familie toe aan 
iets nieuws, een nieuwe prikkel. Op de thuislocatie in 
Opheusden houden ze 1.140 kalveren, op de tweede 
locatie op hemelsbreed enkele honderden meters 
afstand meter, 1.685 stuks. Op die locatie werd 
de laatste jaren geïnvesteerd in optimalisatie en 
automatisering, waardoor 1 fte werd bespaard. 

Evert sr: "We hebben een goed team van vijf personen. 
Mijn zoon en ik werken in het bedrijf en we hebben al 21 
jaar onze medewerker Thijs in dienst en medewerker 
Hilgert-Jan.  Evert werkt ook nog als vertegenwoordiger 
bij de Van Drie Groep. Dit team willen we graag in stand 
houden. De wisselwerking is goed en ieder is op een 
gelijkwaardiger manier op z’n plek in het bedrijf. We 

wilden in eerste instantie op een derde locatie, op 
eigen grond, een kalverstal bouwen. Dat lukte niet en 
ook de vergunningen voor een melkveestal kregen 
we niet rond. We waren vijftien jaar geleden al bij 
geitenbedrijven wezen kijken en wilden ons daar nu 
toch eens verder in gaan verdiepen”, vertelt Evert sr 
in vogelvlucht. Wat ook meespeelde was dat Evert 
jr in 2014 stage liep bij GIJS en met Pieterjan Bakker 
tientallen geitenbedrijven was geweest. ‘Daar is het 
zaadje al geplant’, aldus de 25-jarige.

Puntjes op de i
De vergunning werd op de valreep, net voordat 
de provincie Gelderland een geitenstop instelde, 
verstrekt. De bouw begon in september 2021. In korte 
tijd werd veel werk verzet, waarbij de familie zelf 
ook een behoorlijk steentje bijdroeg. "Het is ook een 
beetje geluk hebben en niet opgeven dat we dit voor 
elkaar gekregen hebben’, blikt Evert sr terug. ‘Wij zijn 
vasthouders en geven niet snel op. En als je dan nu van 
de Rabobank hoort hoe geweldig ze het vinden dat ze 
deze nieuwbouw gefinancierd hebben, is dat een kroon 
op onze gezamenlijke inzet."
Een kroon van andere orde was die van koning Willem 
Alexander die in 2015 een bezoek bracht aan het 
kalverbedrijf. Het werkbezoek stond in het teken van 
het verlagen van het antibioticagebruik, waarbij het 

Nukamel feliciteert het Gijs-
team met zijn 10e verjaardag.

We bouwen heel graag samen 
verder aan de toekomst!

Als goed niet 
goed genoeg is.
The art of growing is de kunst om een pasgeboren lam in 
zijn eerste levensweken gezond en optimaal op te fokken. 
Met de start of growing maken we het verschil. De eerste 
cruciale bouwstenen voor de weerstand en de groei worden 
dan gelegd.

Melk is onze passie! Met zijn natuurlijke rijkdom is melk de 
belangrijkste grondstof voor de productie van onze melkpoe-
ders voor jonge dieren. Wist je dat melk meer dan 400 soor-
ten eiwiten bevat? Daarin zitten veel bioactieve elementen 
die de immuniteit versterken.

Op het eerste gezicht lijken alle melkpoeders sterk op elkaar. 
Maar schijn bedriegt. Nukamel is een zuivelexpert die weet 
hoe je rijke en pure zuivelgrondstoffen kiest en ze verwerkt tot 
slimme concepten.

Samen met Gijs delen we één gezamenlijk doel: een 100% 
vlekkeloze opfok van jonge geiten. Dat vereist wetenschap-
pelijke kennis, professionele ondersteuning, uitgebalanceer-
de nutriënten, pure grondstoffen en veel praktijkervaring. Het 
expertteam van Gijs & Nukamel helpt je er graag mee.

www.nukamel.com | info@nukamel.com

The art of growing

2202-006_Ad Gijs v2_final.indd   12202-006_Ad Gijs v2_final.indd   1 07-02-2022   15:3607-02-2022   15:36

Eén van de twee kalverlocaties van de familie Verwoert.
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bedrijf van de familie Verwoert als voorbeeldbedrijf 
voor de sector werd bestempeld. "We kijken daar met 
veel voldoening op terug, het was een bijzondere dag. 
Een gezond stalklimaat, goede hygiëne en voeding en 
alertheid om zo min mogelijk antibiotica te gebruiken 
vinden wij belangrijk. Wij zetten de puntjes op de i. Dat 
doen we nu bij de geiten ook. We willen het honderd 
procent goed doen", aldus Evert jr.
 
De koers van GIJS
Daarmee legt hij direct het tot nu toe verschil tussen 
de vleeskalveren- en geitensector uit. "Bij de kalveren 
weten we op de gram nauwkeurig wat we voeren en 
registreren we de gezondheid heel nauwgezet. Daar 
worden we ook op gecontroleerd. Geiten zijn wat 

moeilijker in hokjes te plaatsen. Er komt nóg meer bij 
kijken, maar het managementsysteem bij de geiten 
is net iets minder nauwgezet. Dat is wennen, want 
wij willen graag overal de vinger aan de pols hebben. 
Gelukkig krijgen we vanuit GIJS de juiste tips. Rust 
en regelmaat is bijvoorbeeld erg belangrijk. Ook wat 
betreft het voer en de rantsoensamenstelling doen 
we een beroep op GIJS. We volgen de koers die GIJS 
ons adviseert. We zijn hier dan wel redelijk blanco in 
gestapt, maar vastberaden om op de meeste optimale 
manier met onze nieuwe geitentak aan de slag te 
gaan zijn we allemaal. Ook onze vrouwen Harlene en 
Berthine zijn er enthousiast over en helpen waar het 
kan mee. Dat is onze kracht. Alles wat je samen doet, 
voelt niet als een opdracht of taak. Dat is het mooie aan 
samenwerken en elkaar vertrouwen."  

Vleeskalver- en geitenbedrijf Verwoert in Opheusden
Evert sr en Evert jr werken samen met 2 medewerkers op het bedrijf
Locatie  De drie locaties liggen vlakbij elkaar
Bedrijf   1.140 witvleeskalveren op locatie 1
   1.685 witvleeskalveren op locatie 2
   Nieuwe stal voor 1.200 melkgeiten op locatie 3
   32 ha grond 

Wat betreft 
het voer en de 

rantsoensamenstelling
doen we een beroep 
op GIJS. We volgen 

de koers die GIJS ons 
adviseert  

WWW.GEDIZO.NL 
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‘Inzet op koe- en arbeidsgemak 
én plezier in het werk’

Hard werken, maar ook op vakantie kunnen gaan en leuke dingen doen samen, dat 

kenmerkt de familie Tijhuis in Terborg. De aandacht voor een efficiënte bedrijfsinrichting 

maakt die combinatie mogelijk.   

Het is een idyllisch plaatje, de laan richting het 
melkveebedrijf van de familie Tijhuis, vlakbij het centrum 
van Terborg, met aan de rechterzijde het witgekleurde 
kasteel Wisch. Iets verderop ligt het ruim opgezette erf, 
dat onderdeel uitmaakt van landgoed Wisch. 

De van oorsprong Twentenaren hebben sinds tien 
jaar de Achterhoek volledig in hun hart gesloten. 
Het Natura2000-gebied De Bergvennen maakte hun 
toekomst als melkveehouders in Twente onzeker. 
Om boer te kunnen blijven was de verkoop van hun 
bedrijf in Lattrop bittere noodzaak.  Emigreren naar 
Duitsland was een tijdlang een serieuze overweging, 
maar toen bleek dat dat in financieel opzicht nadelig 
uit zou pakken, gingen die plannen van tafel. Meerdere 
bedrijven bezochten ze, met name in Noord-Nederland, 
waar ruimte én regelmatig aanbod van te koop staande 
bedrijven was. Bij een bezichtiging van een boerderij 
in de Achterhoek  gingen Arnold en Jolanda Tijhuis 
overstag. De Achterhoek lonkte. "De omgeving sprak 
ons aan. De koop van het eerst bezochte bedrijf in 
de Achterhoek liep op niets uit. We zagen dit te koop 
staande bedrijf in Terborg, maar we vonden het een 
belemmering dat het een pachtbedrijf was. Toch 
zétten we uiteindelijk de knop om en kochten we de 
eigendommen en gingen we de bijbehorende 80 ha 
grond pachten." Samen met hun kinderen Lisa (19) en 
Sander (17) verkasten ze in 2010 naar het voormalige 
melkveebedrijf. "Het was vergane glorie hier op het 
bedrijf, maar wij zagen veel kansen", blikt Arnold terug.  
Direct na de verhuizing werd de oude ligboxenstal 

omgebouwd voor jongvee, droge koeien en 
afkalfhokken. In korte tĳd verdubbelden ze de veestapel 
naar zo’n 160 koeien. Daarnaast verdubbelde ook de 
bedrĳfsoppervlakte tot 85 hectare. Voor de melkkoeien 
werd  een nieuwe stal met een 2x12 zij-aan-zij melkstal 
gebouwd. Inmiddels melken ze 190 melkkoeien met een 
kleine 2 miljoen liter melk met ruim 100 stuks jongvee. 
De pachtgrond is uitgebreid tot 120 ha.

Stoppen geen optie
Samen hard werken en de schouders eronder zetten 
is Jolanda (51) en Arnold (50) niet vreemd. In de tijd dat 
ze samen hun bedrijf in Lattrop hadden, ruim 13 jaar, 
hadden ze er allebei een volledige baan er bij naast: 
Jolanda een kantoorbaan en Arnold in de agrarische 
metaalbouw. Om hun plannen te kunnen uitvoeren op 
de boerderij, waren deze inkomsten nodig. Arnold: 
"We hadden heel sterk voor ogen om te investeren in 
koeien, quotum en huisvesting. Op die manier groeiden 
we van 210.000 naar 850.000 liter quotum en ruim 
18 ha eigen grond. Een groot deel van het landwerk 
werd uitbesteed. Met name mais kochten ze aan." Het 
was flink doorwerken, maar mede dankzij flexibele 
werkgevers en het feit dat we het écht samen deden, 
lukte het ons om onze droom waar te maken in Lattrop. 
Helaas gooiden natuurplannen roet in het eten. Stoppen 
was voor ons geen enkele optie. We wilden koeien 
blijven melken. Dat is en blijft onze grootste passie. 

Melkveebedrijf Tijhuis
Arnold en Jolanda met Lisa en Sander
Locatie  Terborg
Bedrijf   190 melkkoeien
   100 stuks jongvee
   120 ha pachtgrond
Melkproductie  10.011 kg 
   (4,56% vet, 3,78% eiwit)

Familie Tijhuis werkt graag samen en zijn goed op elkaar ingespeeld.
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Toen duidelijk werd dat er in Lattrop geen toekomst 
meer in ons bedrijf zat, was al snel duidelijk dat ze 
op zoek wilden naar een nieuwe locatie om verder te 
boeren’, vertelt Jolanda.

Gefaseerde groei 
Eenmaal in Terborg stopten beiden met hun baan buiten 
de deur, maar werd ingezet op het up to date maken van 
het bedrijf en gefaseerde groei. Zoon Sander, die nog 
op het ZoneCollege in Doetinchem zit, wil het bedrijf op 
termijn overnemen. 
"De stal is zo gebouwd dat relatief eenvoudig robots 
geplaatst kunnen worden", vertelt Sander. Arnold: "Als 
de melkstal versleten is houd ik hem niet tegen om die 
keuze te maken. Maar melken is voor mij en Jolanda 
een grote hobby. We doen het altijd samen en zijn goed 
op elkaar ingespeeld." Sander geeft aan het belangrijk 
te vinden om eerst tijdens stages ervaring op te doen 
op andere bedrijven. "Het is goed om buiten de deur 
mee te kijken en bijvoorbeeld ervaring op te doen 
met robotmelken en de manier van werken op andere 
bedrijven."
Thuis is Sander degene die het voeren voor zijn rekening 
neemt en meerdere keren per week het melken. Dochter 
Lisa geeft aan niet heel veel te doen op de boerderij, 

maar als Jolanda en Arnold op vakantie zijn of een 
dagje met de fietsen erop uit zijn, redden zij en Sander 
het prima om het werk over te nemen. "Ik ben ook druk 
met mijn studie Sportkunde, maar als het moet, help ik 
mee op de  boerderij", licht ze toe. Want hoewel Arnold 
en Jolanda graag aan de slag zijn met de koeien en in 
en om de stal, tijd voor hobby’s en vakantie maken ze 
óók. Arnold: "We gaan minstens twee keer per jaar op 
vakantie en regelmatig een dagje uit. Dat vinden we 
belangrijk."

Koeien met bijnamen
Eenmaal in de stal wijst Lisa direct haar lievelingskoe 
aan: Bertil. Geboren in 2008 Lattrop en inmiddels 
al met pensioen. Ze is niet meer aan de melk, maar 
stapt nog rustig iedere dag de melkstal in. "Koeien die 
er uit springen, hebben bij ons een bijnaam. Tuttebel 
de knuffelkoe, Rex de grote koe, Muisje of Bella die ik 
als kalfje aan het touw overal mee naar toe nam. We 
noemen de koeien bij naam, niet bij nummer. De koeien 
zijn ook erg rustig en als mijn moeder de kalveren gaat 
voeren, roept ze ze en komen ze direct rechtop. En als 
we gaan melken en de koeien moeten uit de wei komen, 
hoeven we bijna nooit een koe te halen. Ze komen zelf 
uit de wei."

Lange levensduur
De gemiddelde levensduur van de koeien is 5 jaar en 9 
maanden. "Ze hebben de kans om oud te worden bij ons. 

Daar zetten we volop op in, want in de zesde lactatie 
geven ze de meeste melk. We hebben op dit moment 
vier 100.000-liter-koeien aan de melk , vult Arnold aan.  
De huidige topkoe is Foxy Lady. Ze gaf ruim 124.000 
liter en de teller loopt nog steeds. De absolute topper 
was Maise 33 (oma) met haar indrukwekkende lijst van 
158.480 kg melk.
De inzet op een lange levensduur is mogelijk omdat 
het streven is om altijd de puntjes op de i te zetten en 
efficiënt te  werken", aldus Arnold. Hij noemt enkele 
voorbeelden. "De looplijnen op ons bedrijf zijn zo 
efficiënt mogelijk ingericht, niet alleen voor ons, maar 
ook voor de koeien. We lopen niet graag onnodige 
meters. Ik kan bijvoorbeeld de koeien onder het 
melken bekappen, direct naast de melkstal staat de 
bekapbox. Ik hoef ze niet apart uit te selecteren. Ook 
het afkalfhok is vlakbij de melkstal. We zorgen altijd dat 
het machinepark up to date is en goed werkt." "Ook bij 
de kalveren werken we zo efficiënt mogelijk. Ze gaan 
eerst naar een iglo met uitloop, na een week of 8 gaan 
ze in groepjes van drie naar de groepsiglo toe . Daar 

blijven ze tot een week of 12, en van daaruit gaan ze naar 
binnen naar een groter groepshok, ook op stro. Als ze 
ongeveer 22 weken zijn gaan ze naar de ligboxen. De 
looplijnen zijn ook daar kort. We werken heel eenvoudig 
met pallets om de kalveren van de groepsstrohokken 
naar de ligboxen  te leiden", vult Jolanda aan. 
De praktische insteek en aanpak-mentaliteit spreekt 
hen ook aan bij GIJS. Adviseur Harry Sloetjes is sinds 
hun verhuizing het vaste gezicht op het bedrijf. Arnold: 
"Harry weet: bij ons moet het vóór de komma kloppen. 
Hij geeft advies dat bij ons past. Begin er maar eens 
aan, zegt hij dan. Als hij hier komt, loopt hij eerst naar 
de koeien en de kuilen. Hij is lekker no-nonsense en ziet 
geen beren op de weg. Dat past bij mij. Ik zie ook niet 
snel beren op de weg." De komende jaren wil de familie 
Tijhuis inzetten op nieuwe roosters in de oude stal en 
investeren in ligbedden of matten. "Alles voor koe- en 
arbeidsgemak. Op die manier kunnen we iedere dag 
met heel veel plezier aan het werk op ons bedrijf. Nee, 
van de keuze om te gaan verhuizen hebben wij nog geen 
moment spijt."

Slimme silometer
Tijhuis gaat op korte termijn werken met twee 
slimme silometers van GIJS. Een meter houdt bij 
wanneer het voer in de silo op een niveau is zodat 
er voer besteld moet worden. De voerbestelling 
wordt vervolgens automatisch gedaan. ‘Dit geeft 
ons rust, want zo zitten we gegarandeerd nooit 
zonder voer. Niet dat dat bij GIJS ooit gebeurd is, 
maar het is een fijne gedachte dat de sensoren 
dit in de gaten houden. Ook voor GIJS is dit 
natuurlijk prettig, want zo kunnen ze beter en 
inspelen op de vraag naar voer. Ik heb er veel 
vertrouwen in. Met deze meters kunnen we nóg 
efficiënter werken.’
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“Al is GIJS een kleinere voerleverancier, ze hebben 
tóch veel kennis door hun uitgebreide netwerk en 
goede relaties. Maar nog belangrijker: GIJS heeft veel 
kennis over de tóepassing van voeders, regelgeving 
en concepten. Het is die 
toepassingskennis waar GIJS sterk 
in is.” Jan gaat verder: “GIJS heeft er 
daarnaast steeds voor gekozen om 
heel dicht bij de boer te staan, zich 
altijd af te vragen: wat wil de boer? 
Wat heeft hij nodig? Dit terwijl veel 
grotere mengvoerbedrijven juist 
verder van de boeren af kwamen te 
staan.”  Volgens Jan hebben boeren 
de komende jaren met een aantal 
belangrijke ontwikkelingen te maken: regelgeving 
wordt steeds ingewikkelder, afzetmarkten werken 
steeds meer met concepten, zoals het Albert Heijn-
concept en VLOG-melk, en circulariteit wordt steeds 

belangrijker. We moeten ons meer bewust zijn van onze 
impact op de bodem, lucht en omgeving. Jan: “Omdat 
de specialisten van GIJS dicht bij de boer staan, kunnen 
ze goed meedenken. Ze snappen de regelgeving en 

kunnen dat vertalen. Wat betekenen 
de nieuwe stikstofregels voor jou als 
boer? Welk concept past bij jou? Wat 
is de juiste keuze voor jouw bedrijf?” 
En dat is ook waar GIJS volop in 
investeert. Met de juiste mensen aan 
boord, maar ook met de opening van 
het geiteninnovatiecentrum GIJS 
Mekkerhof in Holten en het melkvee-
innovatiecentrum MIC Klaver 4 in Laren 
houdt GIJS actuele praktijkkennis en 

innovaties op een hoog niveau. Jan: “De proefresultaten 
moeten direct toepasbaar zijn voor onze klanten, zodat 
ze hun bedrijfsresultaten kunnen verbeteren. GIJS gaat 
voor gezonde boerenbedrijven, nu en in de toekomst.”

De aanpak van GIJS is écht anders, vindt Jan Elderink, voorzitter van de Raad van Advies: 

“GIJS heeft vanaf dag één een heel eigen manier van doen. Voer leveren zonder vast te 

zitten aan fabrieken, dat is echt uniek.” 

GIJS is écht anders...

Naam  Jan Elderink (63)
Loopbaan  vanaf 1983 werkzaam in de agrarische sector, onder andere als algemeen directeur 
   van Hendrix UTD en als business unit manager Feed NW Europe van Nutreco startte 
   12 jaar geleden zijn eigen bedrijf: ‘Jabeel Consultancy’, waarmee hij directies   en 
   besturen in de agri-sector adviseert, is daarnaast partner bij ‘Nomilk2day’, 
   headhunters voor agri, food & industrie.
Raad van Advies Als voorzitter van de Raad van Advies denkt hij op een onafhankelijke en objectieve 
   manier mee over hoe GIJS het beste uit zichzelf en uit de boeren haalt. Vanwege zijn 
   waardevolle kennis, jarenlange ervaring en een uitgebreid netwerk is hij van grote 
   toegevoegde waarde voor GIJS.
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We vinden het belangrijk om te blijven innoveren of te verbeteren. Als de behoefte van de boer 

verandert of de wet en regelgeving ons in die positie brengt, veranderen wij met de tijd mee. 

Onderzoek, innovatie en praktijk gaan hand in hand op de twee innovatiecentra van GIJS.

Innoveren met GIJS...

Ontwikkelingen op het Melkvee Innovatie Centrum 
(MIC) Klaver 4 Laren 
Sinds de officiële start in september 2021, met een  
mooi en goed bezochte opening, is het Melkvee 
Innovatie Centrum MIC dan echt een feit. Het bedrijf 
waar het MIC gevestigd is telt 450 stuks melkvee en gaat 
zich focussen op de voeding van melkkoeien, efficiënte 
voerwinning en optimaal grondgebruik. Wat is tot nu 
gedaan op ons innovatiecentrum? 
De stalinrichting is daar waar nodig aangepast. Er 
is een voersysteem aangelegd waarbij koeien uit 
verschillende bakken kunnen vreten. Welke koe uit 
welke bak kan en mag vreten, wordt ingeregeld door 
het systeem dat correspondeert met de transponders 
van de koeien. Op deze manier kunnen verschillende 
rantsoenproeven worden uitgevoerd. De koeien zijn 
inmiddels gewend aan dit voersysteem. Daarnaast is 
er een weegbrug aangelegd. Deze bevindt zich bij de 
uitgang van de melkstal. Na elke melkbeurt worden 
de koeien automatisch gewogen. De koeherkenning is 
uitgebreid; naast tocht- en vreetmonitoring is er nu ook 
een herkauw- en activiteitenmonitoring toegevoegd.
Bovenop deze praktische veranderingen zijn er  
‘personele’ wijzigingen. Fons Klein (nutritionist melkvee 
en onderzoeker namens GIJS) is inmiddels een 
middag per week aanwezig voor de begeleiding van 
de onderzoeken. Collega Kees de Groot zal, zodra  het 
voorjaar begint, ook aanwezig zijn voor de begeleiding 
bij de onderzoeken die zicht richten op de teelt.   
Stagiaires weten de weg naar MIC te vinden en kunnen 
er veel kennis en kunde opdoen. 

De werkzaamheden rondom onderzoeken zijn divers: 
van meer administratie tot het uitproberen van nieuwe 
apparatuur en/of machines. Bij de kalveronderzoeken 
zijn er meer administratieve handelingen nodig om 
de juiste data te verzamelen. Bij het teeltonderzoek 
is er een leidingsysteem voor irrigatie en fertigatie 
aangelegd: een behoorlijke klus met veel ‘trekker-uren’. 
De onderzoeken leveren soms direct voordeel op voor 
de eigen bedrijfsvoering. Naar aanleiding van het 
rassenproefveld van de mais vorig jaar weten eigenaren 
Ada, André en Marije nu welk ras mais het beste bij 
hun grondsoort past. Het werken met irrigatie en 
fertigatiesysteem leidt tot functioneler en efficiënter 
werken. Je ziet en ervaart vanuit de onderzoeken wat 
wel of niet geschikt is voor het bedrijf. 
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• Bij de kalveren is er een onderzoek in de 
afrondende fase dat zich richt op het vergelijken 
van verschillende melkpoeders en verschillende 
krachtvoeraanvullingen. Welk poeder en welk 
concept heeft welk effect op de opfok van 
kalveren?  

• In de melkstal is een proefgroep van 40 
melkkoeien geselecteerd. Deze koeien geven 
op dit moment gemiddeld 40 liter melk en 
hebben 1 tot 5 keer afgekalfd. Het afkalfmoment 
varieert van recent tot 200 dagen geleden. Het 
rantsoen van deze koeien is een basis TMR (Total 
Mixed Ration). Dit rantsoen wordt aangevuld 
met wisselende eiwit-aanvullingen. Doel is 
om te kijken wat het effect op de vertering, 
melkproductie, melkgehalten en algehele 
gezondheid is van de diverse eiwit-aanvullingen 
op het rantsoen.   

• Binnenkort wordt er gestart met een onderzoek 
naar het rantsoen bij droge koeien en daarmee 
het verminderen van kans op melkziekte. 

• Een deel van het grasland is onderzocht met 
behulp van fertigatie. Dit onderzoek is gestart in 
het late voorjaar van 2021 en er zijn 2 snedes van 
ingekuild. Hoewel het een jaar was met relatief 
veel regen, na 2 jaren van relatieve droogte, 
blijkt het toevoegen van water met meststoffen 
toch een positief effect te hebben. Er is een 
betere plantverteerbaarheid. Het is nog een 
pril onderzoek, dus dit jaar wordt dit verder 
uitgebreid door in te zetten op hoeveelheid en 
het moment van toevoegen van meststoffen via 
fertigatie.

• De maisgrond is deels ook onderzocht met 
fertigatie. Hier komen nagenoeg dezelfde 
resultaten uit zoals hierboven benoemd bij het 
grasland en ook dit wordt doorgezet dit jaar.

• Daarnaast was er een rassenproefveld met 15 
verschillende maisrassen. Deze zijn (ingekuild) 
bemonsterd en gewogen en van hieruit heeft 
het agro- en teeltteam een rassenvoorkeurslijst 
opgesteld.

Ontwikkelingen Melkvee Innovatie Centrum Klaver 4  
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Innoveren met GIJS...

• • Er is een nieuw voersysteem aangelegd. 
Vernieuwend aan dit systeem is dat er nu precies 
gemeten kan worden hoeveel voer de geit 
opvreet. Het systeem weegt de hoeveelheid 
kg aangeboden voer, maar ook hoeveel kg de 
geit laat liggen. Daarnaast kan met dit nieuwe 
voersysteem een mix van acht verschillende 
voersoorten aangeboden worden en natuurlijk 
een variatie daarin, met eventueel aanvulling van 
mineralen. Het systeem kan meer mengen vanuit 
het aanbod van de silo’s. Al met al kan er nog 
meer exact gemeten worden wat de geit vreet 
en tot welke resultaten dit leidt. De geiten zijn op 
dit moment druk aan het wennen aan het nieuwe 
voersysteem. 

• Vanuit het Innovatiefonds, opgestart bij 
de opening van het GIC zijn veel ideeën 
aangedragen. Grote gemene deler hierin is het 
klauwprobleem bij geiten. Hierover is eigenlijk 
maar weinig te bekend. De afgelopen twee 
jaar is hier onderzoek naar gedaan en dit heeft 
geresulteerd in een ‘klauw-scorekaart’. Op deze 
scorekaart staat een aanpak voor verschillende 
manieren van klauwbehandeling waar de 
veehouder concreet mee aan de slag kan. Scan 
de QR om de klauw-scorekaart te bekijken.  

Ontwikkelingen Geiten Innovatie Centrum GIJS Mekkerhof

Ontwikkelingen op GIJS Mekkerhof, 
Geiten Innovatie Centrum (GIC)
In november 2016 zijn Hendrik-Jan Evers en Erik 
Reefhuis gestart met de bouw van GIJS Mekkerhof, het 
eerste geiteninnovatiecentrum van Europa. 
Het doel van GIJS Mekkerhof is om de positie van 
de geitenhouderij in Nederland met nieuwe kennis 
en inzichten verder te verstevigen. De focus ligt op 
voedingsonderzoek. Er is nog een wereld aan kennis 
te winnen als het gaat om geitenvoeding. Op GIJS 
Mekkerhof wordt een grote hoeveelheid data verzameld. 
Dagelijks meten we de melkgift en de opname van de 
verschillende voeders van de melkgeiten. Het streven 
is het positieve imago van de sector verder versterken. 

‘Openheid’ is ons motto. Naast dat de geiten alle 
dagen van het jaar van buitenaf te zien zijn, heeft GIJS 
Mekkerhof een ruime ontvangstruimte van waaruit de 
geiten te bewonderen zijn.

MekkerApp
Op onze geitenhouderij maken de werknemers 
gebruik van de MekkerApp. Het ontwikkelen 
van deze app is ontstaan omdat het houden van 
geiten een hele bedrijfsadministratie met zich 
meebrengt, zeker als je werkt met of in een team van 
werknemers. Van voerschema’s tot medicijnlijsten 
en van melkgiftinformatie tot dienstroosters. Verder 
merkten we dat niet voor alle teamleden vanaf dag één 
vertrouwen was om de verantwoordelijkheid te nemen 
voor de werkzaamheden, of het toch niet helemaal 
duidelijk was wat er nou precies moest gebeuren. Nog 
eens vragen hoe het zit, is soms best lastig. 
Met bovenstaande ingrediënten zijn we samen met onze 

web ICT partner We Have a Plan, die de GIJS Bestel 
App heeft ontwikkeld,  aan de slag gegaan. We kwamen 
tot de conclusie dat als we de planning van het team, 
de bijbehorende werkzaamheden en de registratie 
makkelijker konden maken, het werk daarmee leuker en 
effectiever werd.    
We merken dat het deze Mekkerapp 
personeelsmanagement vereenvoudigd. Later dit jaar 
stellen we de app op proef beschikbaar aan een groep 
geitenbedrijven die ook innovatief willen zijn en hun 
bedrijfsvoering efficiënter willen maken. Kortom de 
ontwikkelingen op onze innovatiecentra staan nooit stil, 
zodra we voldoende hebben geleerd zullen onze kennis 
met je delen. 

De MekkerApp maakt het registreren en regelen van 
praktische bedrijfszaken efficiënt en overzichtelijk:
• Planning van personeel en stap voor stap uitleg van 

alle handelingen (soms
• Ondersteund door video en/of foto’s)
• Ruilen van diensten onderling
• Registratie van voeren en melken
• Registratie van medicijn toedienen
• Berichtenfunctie (voor onderling gebruik in de App)
• Notitiefunctie (door iedereen te lezen, al dan niet 

met melding)
• Rapportages voor management

‘Kennis kun je vermenigvuldigen 
door te delen’

Projectcoördinator Anne-Riet Boerenkamp
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Gijs, Gijs, Elke dag trots op  GIJS, 
maar... de apies van We Have a Plan 

wachten nu al 10 jaar op 
specifieke uitbreiding  

van jullie assortiment...!

w e b s i te s   |   w e b s h o p s   |   w e b a p p l i c a t i e s

w w w.w e h a v e a p l a n . n l

eenvoudige antwoorden
op ingewikkelde vragen

De Nederlanders Mike van Haaster en Roel de Vries zijn respectievelijk bedrijfsleider 

en coördinator van een melkgeitenbedrijf in het Duitse Jena. Door hun streven om de 

gezondheid van de geiten en de melkproductie naar een hoger plan te tillen, schakelen ze 

de expertise van GIJS in voor advies én voer. Ook al is het zeshonderd kilometer verderop, 

twee keer per week brengt een transportbedrijf het voer van GIJS op het Duitse erf.  

GIJS voert over de landgrens 

Met 2.500 melkgeiten en zo’n 800 lammeren in opfok 
behoort het melkgeitenbedrijf in Jena tot één van de 
grootste van Duitsland. Op de locatie in Jena worden 
duurmelkers gehouden, in Kunitz, enkele kilometers 
verderop, staat de stal voor de melkgeiten die 
aangedekt worden en kunnen lammeren. Frau Waltraud 
Hense is daar de bedrijfsleidster.  
Roel: "Over de anatomie van de geit weet men hier wel 
veel, maar wat betreft de problematieken, gezondheid 
en het management van geiten loopt het kennisniveau 

achter ten opzichte van Nederland."
Aanhoudende diarree en een minder goede gezondheid 
bij de geiten deed Roel besluiten zijn toenmalige 
Nederlandse adviseur om advies te vragen. Frank 
Veldkamp van GIJS was jaren het vaste gezicht op zijn 
bedrijf in Friesland. (zie kader) Al snel ging het balletje 
rollen en werden naast de advisering vanuit GIJS 
gesprekken gevoerd om ook het voer van GIJS te laten 
komen. Sinds 2017 wordt de GIJS-brok twee keer per 
week geleverd op het Duitse bedrijf. 
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Hardheid brok
Frank Veldkamp: "De hardheid van de brok was een 
probleem bij hun voormalige  voerleveranciers. Doordat 
er veel meel in het voer zat en de samenstelling 
wisselde, was de opname wisselend, waardoor er vaker 
problemen waren met dunne mest. De resultaten in de 
melkopbrengst schommelden daardoor ook. Het voer 
voor Duitsland maken we bij Voerfabriek Zuid. Om zeker 
te weten dat het goed is en van goede kwaliteit, wordt 
er onder toezicht geladen. Het is check op check op 
check. We willen volledig achter het product staan en 
we kunnen het ons natuurlijk niet permitteren dat er 
een vracht voer retour moet." De geitenhouders voeren 
de Maxim-maatwerkbrok van GIJS. Deze harde brok en 
de constante samenstelling dragen positief bij aan de 
stijgende resultaten van het bedrijf. Mike: "Er is geen 
meelvorming met gevolg dat de diarree minder is en de 
geiten gezonder zijn. Ze presteren beter en geven meer 
melk met betere waardes. We kunnen beter sturen op 
de resultaten. Precies wat we hier nodig hebben."
De Maxim-maatwerkbrok kan qua samenstelling zo 
veranderd worden, zodat de brok goed aansluit bij het 
ruwvoerrantsoen en de doelstellingen van het bedrijf. 
Hiermee kan eenvoudig worden bijgestuurd en blijft het 
voeren van een stabiel totaalrantsoen mogelijk. Voor 
de geitenhouders, die afhankelijk zijn van hooi en stro 
van akkerbouwers, is deze maatwerkbrok daardoor een 
uitkomst. 

Continu schakelen
Mike haalt een voorbeeld aan. "Een tijd geleden 
hadden de geiten wat vaker diarree. Ik heb Frank 
gebeld en samen hebben we de mogelijke oorzaken 
doorgesproken. Uiteindelijk bleek dat het hooi te weinig 
structuur bevatte. We zijn minder eiwit gaan voeren 
en daarna zagen we dieren snel opknappen. Het is erg 
prettig dat je op die manier kunt overleggen en snel 
kunt schakelen. Ondanks de afstand zijn de lijntjes kort."
Frank komt gemiddeld genomen iedere 6 tot 7 weken 
op het bedrijf. "Ieder jaargetijde heeft zijn uitdagingen. 
De aflammerperiode, het voorkomen van hittestress in 
de zomer: de dynamiek is er altijd. Dat geldt ook voor 
het rantsoen. Hoe kun je de productie bijsturen met 
hoogwaardig rantsoen? Wat past bij gewonnen hooi en 
stro? Dat is continu schakelen."
Roel: "We kijken samen met Frank verder dan de 
hoeveelheid melk in de tank. Hoe staan de dieren er bij, 
waar moeten we op letten, zijn we op de goede manier 
bezig?" De samenwerking en afstemming brengt de 
stabiliteit en vooruitgang waar de geitenhouders naar 
op zoek waren. De melkproductie in meetmelk steeg in 
2021 met 79 kg ten opzichte van 2020. De stijging in vet 
en eiwit was 6 kg. De geitenhouders zijn dik tevreden. 
"Er hangt een prijskaartje aan, maar het voer op maat 
van GIJS en de vakkennis en advisering van Frank 
leveren ons het gewenste rendement op. Dat is ons veel 
waard."

'Geiten zijn geweldige dieren. Nieuwsgierig en 
altijd weer verrassend' 
Van het Duitse melkgeitenbedrijf in Jena 
is Ralph Wickler Geschäftsführer, de 
eindverantwoordelijke. De Nederlanders Mike van 
Haaster en Roel de Vries runnen het bedrijf samen, 
al is het Mike die het meest op het bedrijf te vinden 
is. Hij woont in Duitsland en gaat iedere drie weken 
terug naar Nederland. Roel is twee periodes per 
jaar op het bedrijf om bij te springen. Hij heeft in 
Nederland een bedrijf in PE-vijvers en koikarpers, 
waarbij de zomer de meest drukke periode is. "Ik 
ben tijdens de aflammerperiodes in Duitsland. 
Normaal gesproken kunnen de werkzaamheden 
door drie personen worden gedaan, maar tijdens 
de piekmomenten spring ik bij", licht hij toe. 
In tegenstelling tot Mike heeft Roel de nodige 

ervaring met melkgeiten. In het Friese Fochteloo 
had hij jarenlang een geitenbedrijf. Hij stopte met 
zijn bedrijf en werd niet lang daarna gebeld door 
de voormalige eigenaar van het huidige Duitse 
bedrijf met de vraag om te komen helpen met de 
lammerenopfok. "Dat was zo’n acht jaar geleden. 
Ik ben er in gestapt en ben naar Duitsland gegaan 
om te helpen. De ervaring die ik had, kwam daarbij 
goed van pas. Toen de vorige bedrijfsleider er mee 
stopte, zag ik een kans. Ik heb Mike gevraagd om 
samen bedrijfsleider te worden. Hij was vrijwel 
direct enthousiast om het samen te gaan doen."
Mike werkte veertien jaar in de droogbloemen, 
maar hielp Roel regelmatig op zijn bedrijf 
in Fochteloo. "Werken met dieren, dat trekt 
mij gewoon. En geiten zijn geweldige dieren. 
Nieuwsgierig, eigenwijs en altijd weer verrassend."
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Het geitenbedrijf ‘Saaletal- Gemüse’ is één van de vier 
dochters van Gleistal-Agrar eG. Een grote onderneming 
waarin 800 regionale grondeigenaren samenwerken.
Ralph Wickler is de directeur/zaakvoerder. Naast de 
drie geitenlocaties  van ‘Saaletal-Gemüse’ zijn er nog 
biologisch- en traditionele akkerbouwtakken (Gleistal 
ökoland en Gembdental Agrar)  en zijn er 200-300 

zoogkoeien (Gleistal-Mutterkuhhaltung) binnen het 
bedrijf. In totaliteit werken er 80 medewerkers op 2050 
ha grond. Er is een eigen landbouwmechanisatietak en 
is er een eigen autogarage en autosloperij.
Daarnaast is Gleistal-Agrar eG mede-eigenaar van een 
transportonderneming, bosbouwonderneming en een 
biogasbedrijf met twee biogasinstallaties.  
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Op de kop af een jaar geleden verhuisde de familie Reinders met hun gezin en een deel van 

hun koeien van Toldijk naar melkveeebedrijf ‘De Keizer’ in Heelweg. Ze blikken terug op een 

hectisch jaar, maar door samen de schouders eronder te zetten maakten ze als gezin én 

bedrijfsmatig een prachtige start.

'Een hectische vuurdoop 
met een warm welkom' 

Een filmpje die dochter Carine maakte van de verhuizing 
van het jongvee, de koeien, meubels en andere spullen 
brengt de herinneringen naar de drukke verhuisdagen 
weer snel naar terug. De beelden van de vrienden 
van Jarno die eind februari hielpen met het jongvee 
verhuizen, de koeien die voor de laatste keer gemolken 
werden in Toldijk, de hulp van familie en buren en van 
de inboedel in de vrachtwagen lijken van lang geleden, 
maar niets is minder waar. 
Op 1 maart 2021 was de bedrijfsverplaatsing een feit. Nu 
alle seizoenen gepasseerd zijn, blikken Arno, Hennie en 
hun kinderen Jarno (25), Carine (16) en Renske (11) terug 
op een bewogen jaar. Een jaar waarin beide dochters 
startten op een andere school en nieuwe vriendinnen 
maakten. Een jaar waarin de familie kennis maakte met 
een nieuwe woonplek, buren en het dorp Heelweg. 
Ook bedrijfsmatig veranderde er veel. Ze schakelden 
over naar én meer koeien én automatisch melken 
met weidegang. 62 koeien kochten ze over van de 
voormalige eigenaren van het bedrijf en 65 van de 100 
melkkoeien van Toldijk namen ze mee. De eerste weken 
na de verhuizing molken ze ieder koppels op één robot. 
"We hadden het de eerste maanden nog telkens over 
‘de Toldijkse koeien’ of ‘eigen koeien’. Na een tijdje was 
dat niet meer zo en voelde alles als eigen, maar het was 
wel wennen. Het is als een samengesteld gezin, ", aldus 
Jarno. 

Stijgende melkproductie
Het inmelken van hun eigen koeien verliep erg soepel en 
rustig. "Al snel zagen we dat de melktank snel vol raakte. 
Daarvoor moesten we een andere aanschaffen."
De melkproductie steeg van ruim 32 kg naar 39 
kg per koe per dag nu. De Premium Smulbrok van 
GIJS als lokbrok en met veel energie en smakelijke 
grondstoffen in de robots was daar debet aan, maar ook 
de diepstrooiselboxen, de gunstige looplijnen en een 
goed uitgedacht rantsoen dragen daar aan bij, is Arno’s 
overtuiging. 
"Door de koeien hard te verwennen, willen ze wel geven 
en houden ze druk op het uier. Fons Klein van GIJS 
heeft ons ook bijvoorbeeld geadviseerd om bierbostel 

te gaan voeren. Dat hadden we nog nooit gedaan, maar 
het bevalt goed. De koeien krijgen meer glans en vreten 
meer.  Omdat ook een deel van de kuilen uit Toldijk mee 
verhuisden naar hier, moesten we goed kijken wat paste 
en wat niet. GIJS heeft ons goed geholpen om ook het 
overgekuilde voer smakelijk te kunnen voeren."
"GIJS heeft ons geholpen tijdens de hele 
bedrijfsverplaatsing", vult Hennie aan. "Het was Erik 
Reefhuis die opperde om op zoek te gaan naar een 
andere locatie. De ligging van de grond in Toldijk 
was niet heel gunstig en de ligboxenstal was een 
keer aan vervanging toe. Er zaten niet heel veel 
groeimogelijkheden in het bedrijf, mijn ouderlijk bedrijf. 
De woning was verouderd en daar moesten we ook 
een keer iets mee. Ik heb altijd gezegd: als we gaan 
verhuizen, moet er wel verbetering in zitten. We hebben 
deze stap gezet voor de nieuwe generatie.", licht ze toe.  
"Het komt er op neer dat we verhuisd zijn omdat ik 
graag boer wil blijven", concludeert Jarno. De andere 
gezinsleden lachen en knikken instemmend. "En het is 
Erik die met ons meegedacht heeft. Hij heeft veel kennis 
paraat, heeft een breed netwerk, kan snel schakelen en 
is goudeerlijk. We hebben meerdere locaties bezocht, 
samen met onze makelaar Hans Boschloo", vervolgt hij.

Arno en Jarno Reinders kijken terug op een hectisch jaar 
na de verhuizing van Toldijk naar Heelweg.
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Vinger door de mest
Niet alleen Eriks helpende hand  vanuit GIJS inzet 
wordt gewaardeerd door de familie. Ook zijn ze blij met 
Fons die meekijkt bij de koeien en het rantsoen en Len 
Schutte die hen ondersteunt met de mestboekhouding 
en de wet- en regelgeving. Jarno: ‘Bij GIJS zijn de lijntjes 
kort en kennen ze ons écht. Bij Fons klopt het wat hij 
zegt. Voordat hij de keuken binnenkomt is hij al bij de 
koeien geweest en heeft hij zijn vinger al door de mest 
gehaald’, vertelt hij met een lach. Hennie geeft aan 
dat de familie al vanaf het begin klant is bij GIJS, ook 
voordat GIJS zelfstandig verder ging en dus al toen het 
Hendriks UTD was. ‘We hechten aan persoonlijk contact 
en dat vinden we bij GIJS. Het gebeurde één keer dat de 
jaarlijkse kerstattentie van GIJS met een andere levering 
mee kwam. Dat ging er bij ons niet in. Wij hechten ook 
op zulke momenten aan even een kop koffie samen en 
een terugblik op het jaar. Dat was één keer, nooit meer’, 
vertelt een lachende Hennie. ‘En Het vorig jaar hebben 
we van GIJS een heerlijke taart ontvangen, omdat we 
derde waren geworden met de GIJS-Gehaltentrofee. Dat 

was ook zo’n mooi moment voor ons. Een teken dat het 
plaatje klopt, door wat we doen samen met het  advies 
van GIJS.’

Fervente weiders 
Arno: ‘Wij zijn fervente weiders en de huiskavel van 30 
ha hier leent zich er perfect voor. Leuke bijkomstigheid 
is dat de mensen in het dorp stonden te juichen toen 
ze hoorden dat de koeien weer de wei in gingen. Het 
bedrijf ligt aan de rand van Heelweg en vlakbij de school. 
We kregen zelfs bloemen van mensen die er zo blij mee 
waren.’
Het weiden ging niet zonder slag of stoot. Eerst was er 
al het nodige werk door de aanleg van de afrastering en 
de aanleg van een kavelpad. Het begin van de weidegang 
was dan ook het eerste moment dat beide koppels 
koeien samen kwamen, aldus Jarno. ‘De rangorde 
speelde op en we moesten telkens heel veel koeien uit 
de wei halen voor de robot. Het was zeer veel lopen en 
halen. Al snel besloten we dat we een selectiepoort 
uitkomst zou kunnen bieden. Een flinke investering, 

maar we gingen er toch voor. Nu kunnen de koeien vanaf 
4.00 uur naar buiten tot 10.00 uur. In de middag staan 
ze op stal en vanaf 16.00 uur tot 19.00 kunnen ze weer 
naar buiten. Rond 21.00 uur worden de laatste koeien 
opgehaald uit de wei.’

Vuurdoop
Arno spreekt van een flinke vuurdoop. ‘De Mortellaro 
waar wij in Toldijk mee kampten, ging helaas over op 
de rest van de veestapel. De klauwgezondheid heeft 
veel aandacht gehad. Ook kuilden we de eerste snede 
flink nat in. Deze kuil scheurde en hebben we dus 
opnieuw moeten afdekken. Gelukkig is de mais wel goed 
geslaagd.’

Frisse start 
De overstap naar automatisch melken bevalt hen goed, 
ook al werd  eerst wat gevreesd voor de Fleckviehkoeien 
die geen robots gewend waren. Arno: ‘We hebben hulp 
gehad van Infarming Zelhem met inmelken, maar de 
koeien pakten het snel en goed op en nog steeds loopt 
het goed. De stal functioneert goed en de veestapel 

die we hebben overgenomen is puntgaaf. Het zijn echte 
kippenvelkoeien. Ze geven goed met prima gehaltes. 
We zijn sowieso dik tevreden over de melkproductie 
en de gehaltes. Een koe die onlangs de 78 liter aantikte 
was een kickmomentje. We zitten nu op zo’n 11.000 liter 
gemiddeld. Dat overtreft al onze verwachtingen.’
Om een uniforme veestapel in de stal te hebben, stapt 
de familie na vijf jaar tóch weer af van het Fleckviehras. 
Jarno: ‘Fleckvieh is toch net te klein en loopt net achter 
met melk en gehaltes. Door het robotmelken tekent zich 
dat af. We slaan dus toch weer de weg in met roodbonte 
Holsteins.’

Na een bewogen jaar kwam er eindelijk tijd voor meer 
rust, toen Arno en Jarno in december de koeien 
geschoren hadden. Hennie: ‘Er kwam het afgelopen jaar 
veel op ons af, bedrijfsmatig, maar ook privé. We lagen 
natuurlijk wel onder een vergrootglas in en om het dorp. 
Maar we voelen ons hier zeker welkom. Het is voor ons 
een frisse start op een nieuwe plek. Als ik zie hoe we dat 
samen gedaan hebben, maakt me dat meer dan trots op 
ons gezin én op de koeien.’ 

Melkveebedrijf Reinders in Heelweg 
Bedrijf   125 melkkoeien 
   65 stuks jongvee
   76 ha gras en 15 ha mais
Melkproductie  10.900 kg (4,50 % vet, 3,60 % eiwit)

Vlnr. Jarno, Renske, Hennie, Arno en Carine Reinders. 
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10 vragen aan Jarno Thijs stalnutritionist
Mooi woord, stal nutritionist, maar wat doe jij zoal, Jarno?  "Als ik de boer op ga, geef ik adviezen over het aanpassen 
van rantsoenen, houd ik me bezig met bedrijfsbegeleiding en beantwoord hun vragen. Als nutritionist houd ik mij 
voornamelijk bezig met het up-to-date houden en aanpassen van voerrecepten. Ik bepaal de ingrediënten van het 
recept  en de fabriek produceert het voer.  ‘Het geheim van de kok’ kun je wel zeggen.  Een groot voordeel van de 
combi de boer op en nutritionist zijn is dat vragen vanuit de praktijk direct de vertaalslag kunnen maken naar voeders 
en productiemogelijkheden."

Wat maakt het zo leuk om dit dagelijks te doen? 
"Persoonlijke drijfveren zijn het werken met dieren en 
het bezighouden met de beste voeding. In dit beroep 
kan ik mijn  twee passies, de liefde voor de geiten en het 
agrarische bedrijfsleven, combineren. Ik vind het mooi 
om boeren vooruit te helpen met raad en daad."

Hoe worden de behoeften van de boeren centraal 
gesteld? "De kracht van GIJS is de kleinschaligheid en 
het persoonlijke contact met de boer. Er heerst een “ons 
kent ons-cultuur". Wij krijgen ruimte en tijd om voor 
iedere klant persoonlijk advies en rantsoenen op maat 
te maken." 

Kun je ons vertellen hoe de weg van idee naar product 
eruit ziet?  "De meeste ideeën beginnen bij boeren, 
men loopt ergens tegen aan. Voor dit probleem 
worden verschillende oplossingsrichtingen bedacht. 
Om uit te vinden wat de beste oplossing is, wordt er 
praktijkonderzoek verricht, hiervoor hebben we bij 
GIJS Mekkerhof de gelegenheid, maar ook andere 
geitenhouderijen werken hier aan mee. Vervolgens 
wordt het voerconcept uitgewerkt tot het “praktijkrijp” 
is. Als de testresultaten naar wens zijn en de verpakking 
gerealiseerd is, kan het de boer op. Dit is in vogelvlucht 
beschreven, maar soms is het ook echt zo. Wij houden 
van snel en adequaat handelen."

Gaat dit proces altijd probleemloos?  "Het gaat niet 
altijd voor de wind en vinden wij de oplossing ook 
niet altijd direct. Obstakels kom je zeker tegen, zoals 
grondstoffen die in theorie goed in het nieuwe product 
passen, maar in de praktijk niet goed functioneren of 
niet smakelijk genoeg gevonden worden. We streven 
naar het allerbeste, het totaalplaatje dat moet kloppen!"

Op welk zelfontwikkeld product ben jij het meest 
trots? "Daar hoef ik niet lang over te twijfelen, dat is 
mijn meest recente product de GIJS TransPROlik. 
Dit is een smakelijk, hoog energetisch, vloeibaar 
voedingssupplement voor het einde van de 
drachtperiode en rondom het aflammeren." 

Ontwikkelen is kansen creëren en investeren, hoe blijf 
jij op de hoogte van de nieuwste ontwikkelingen? "Door 
informatie van toeleveranciers omtrent grondstoffen 
en additieven, maar ook door de boer op te gaan. 
Boeren weten veel nieuwtjes. Daarnaast wordt er intern 
veel besproken en is GIJS Mekkerhof een belangrijke 
schakel."  

Wat was jouw grootste leermoment? "De eerste tijd 
bij GIJS volgde ik cursussen en ging ik met collega’s de 
boer op. Na een tijd  begon ik mij bezig te houden met 
nutritie en kreeg ik al snel meer verantwoordelijkheden 
waardoor ik veel geleerd heb. Zowel over voeding, 
als over technische productiemogelijkheden bij 
producenten. Leren is tijd investeren in voedingskennis." 

Jarno, welke trends zie je nu en wat verwacht je nog? 
"Er wordt steeds meer met concepten gewerkt, 
daarbinnen worden verschillende producten en 
adviezen gepresenteerd. De afgelopen twee jaar zijn 
veel aankopen voor veehouders, waaronder voer, 
duurder geworden. Veehouders gaan meer op zoek naar 
andere voedingsbronnen om de kostprijs te beheren. Een 
goed bedrijfssaldo wordt steeds belangrijker. Melkprijzen 
stijgen niet altijd evenredig mee met de kosten, waardoor 
er strategieën zullen veranderen. Of bedrijven altijd 
groter worden, daarover  heb ik mijn twijfels. Ik denk dat 
men meer in verbreding en vernieuwing  gaat zoeken en 
dat ondernemers scherper worden op marges. Voor de 
geitensector hoop ik dat het programma Veehouderij en 
Gezondheid Omwonenden (VGO) wel een keer afgerond 
zal worden, zodat uitbreiding weer (beperkt) mogelijk zal 
worden. Er moet naar mijn mening toekomstperspectief 
zijn voor groei en ontwikkeling!"

Wat neem jij persoonlijk mee voor in de toekomst?
"In de basis moeten een bedrijfsvoering en 
rantsoeninsteek altijd blijven kloppen. Je moet jezelf 
constant de vraag blijven stellen: op welke manier kan 
ik zo goed en efficiënt mogelijk blijven produceren?. 
Daarnaast blijf ik op zoek gaan naar nieuwe uitdagingen 
en ontwikkelingen, want stilstand is achteruitgang." 

Jarno Thijs is stalnutritionist bij GIJS. In 

deze baan komen zijn twee passies, de 

liefde voor geiten en voor het agrarische 

bedrijfsleven, samen. "Ik vind het mooi om 

boeren vooruit te helpen met raad en daad."
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Herken je mij?
Weet jij welke schaduw bij de figuurtjes horen?  

Verbind ze met een lijntje. 

Wist je 
dat...

• Een geit niet één, maar 
maar liefst vier magen 

heeft? Een pens, netmaag, 
boekmaag en lebmaag.

• Een koe 24.000 happen 
neemt in gemiddeld 24 uur?

• Geiten een hekel aan regen 
hebben? Hun vacht heeft 

geen vetlaagje dat het water 
tegenhoudt.

KinderKinder
paginapagina

Zegt een duif tegen de 
koe; “Roekoe” Zegt de koe; 

“Roeduif”.

Er staan twaalf koeien onder 
een paraplu, maar ze worden 

niet nat. Hoe kan dat?

Antw.: Het regent niet

lachen, knutselen 
en puzzelen 

met gijs

AgrarischAgrarischAgrarisch Food &
Industries

Van Westreenen B.V. 
T 0342 47 42 55
E info@vanwestreenen.nl

www.vanwestreenen.nl
www.allesoverstikstof.nl

N
Barneveld, Lichtenvoorde en Tubbergen

HET MOGELIJK MAKEN VAN UW BEDRIJFSONTWIKKELING IS WAT WIJ DOEN!

ONAFHANKELIJK | INTEGRAAL | ONTZORGEN | MARKTKENNIS | BETROKKEN

▼  Bouwkundig Advies
▼  Ruimtelijk Advies
▼  Juridisch Advies
▼  Milieu Advies

 Dorpsstraat 18-20, Bathmen  |  T  (0570) 55 15 18  |  I  www.valans.nl

OPRECHTE INTERESSE

KORTE LIJNEN

PRO-ACTIEF

NUCHTER

BREDE DIENSTVERLENING: 
voor GIJS, voor U, voor velen

� � � � � � � � � � �� � � � � � � � � � �

voeren metGIJS
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Honger
Help jij de koe en geit de 

weg te vinden naar 
hun voer? 

maak kans op een 
meet&Greet met gijs
Stuur een boerderij knutselwerk op aan GIJS, 

t.a.v. marketing, Molenweg 9, 7045 AG Azewijn of  
mail naar gijs@metgijs.nl

Teken mee
Wist je 

dat...

• Een koe meer melk geeft 
als zij naar muziek luistert? 

• Een geit 30.000 happen 
neemt in gemiddeld 24 uur?

• Een koe zijn staart als 
vliegenmepper gebruikt?

gefeliciteerd 
GIJS

de maker van o.a.                            en VELDPOSTVEE & GEWAS

Samen bouwen 
aan sterke ervenkleur mee 

en win deze
traptrekker
combinatie!
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Bij GIJS 
wordt hard 

gewerkt 
én veel 

gelachen

Sanne Riewald 

Willeke Hansen

Mark Elshoff 

Ewald Berendsen 
Rick Schut 

Ewald: "Bij GIJS heerst een fijn familiegevoel met een 
open sfeer. Als adviseur krijg je bij GIJS veel vrijheid. 
Hele strakke kaders zijn er niet. Eigen initiatief is wel 
een voorwaarde. Dat moet wel bij je passen. We hebben 
met klanten en collega’s jaarlijks een oogstfeest met 
barbecue. Dat zijn mooie momenten. En met kerst 
ontving iedereen een kaart van Erik Reefhuis met een 
persoonlijke tekst."

Willeke: "GIJS is een klein bedrijf met een grote 
betrokkenheid van iedereen die er werkt. We zetten 
graag een stap extra voor elkaar. Ik werk hier al tien 
jaar en heb GIJS zien groeien. Groeien is goed, maar 
ik vind het belangrijk dat het familiegevoel en de fijne 
werksfeer blijven. Voer via de app bestellen kan voor 
sommigen goed werken, maar andere klanten hechten 
sterk aan persoonlijk contact."

Sanne: "Bij groei hoort ook professionalisering. 
Ook daar wordt steeds meer aan gewerkt bij GIJS. 
De verbouwing en update van de kantoor en kantine 
in Azewijn zijn daar voorbeelden van. We vinden het 
belangrijk dat we de klanten bij naam kennen en weten 
wie ze zijn. Ook vind ik het goed en gezellig dat adviseurs 
hier af en toe op kantoor komen om de onderlinge 
binding te houden en écht te weten hoe het met iemand 
gaat. Als er een baby geboren wordt bij een collega gaan 
we kraamschudden. Als het kan, is directeur Erik daar 
ook bij.’’

Rick: "We denken met de
boeren mee. Als de zon schijnt, 
weten we dat de boeren druk 
zijn. En als er grondstoffen 
’s avonds of in het weekend 
aankomen, zijn we er. Dat zijn 
juist de charmes van het vak. 
En met Kerst wordt er een gezellige borrel gehouden 
en met Sinterklaas is er altijd iets voor de kinderen 
van collega’s. Hopelijk kan dat dit jaar allemaal weer 
doorgaan, want het is altijd erg gezellig en goed voor 
het onderlinge contact. De goede sfeer en persoonlijke 
aandacht maken het dat je met plezier naar je werk 
gaat."

Ruben: "Ik werk hier nog niet heel lang, maar bij GIJS 
heerst een clubgevoel. Zonder veel vaste kaders, wel 
met veel eigen verantwoordelijkheid. Wij als rundvee-
specialisten hebben onderling veel contact. We regelen 
veel zelf en sparren met elkaar."   

 Mark: "Eigen ideeën worden gehoord en 
meegenomen. Als je jezelf wilt ontwikkelen, is daar 
bij GIJS ruimte voor. Binnen het geitenteam bellen we 
ook veel met elkaar of gaan we samen naar klanten. 
De geitenklanten zitten meer verspreid en de collega’s 
komen ook van verder weg. Ondanks de afstanden 
hebben we een goede binding met elkaar."

Op de administratie zijn het Willeke en Sanne die het met hun collega’s de zaken tot in de 

puntjes regelen. Rick regelt de expeditie en is chaffeur en Ewald, Ruben en Mark komen als 

adviseurs bij de klanten op het erf. Door corona zagen de GIJS-collega’s elkaar minder vaak. 

Tijd voor een vrijdagmiddagborrel om van gedachten te wisselen over GIJS als werkgever.  

Werken bij GIJS

Ruben Nijhof
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Gebruik je 

vakkennis & win 

een eigen 

bedrijfslogo en 

overall

 ontworpen door Lisa

 (GIJS vormgever) 

Zet de antwoorden op de juiste plek 
• Een certificering waarbij de dieren niet genetisch 

veranderde gewassen gevoerd krijgen. 
• Een totaalmengsel dat zowel het ruwvoer als het 

krachtvoer vervangt. 
• Een brok die koeien extra stimuleert het 

aangeboden krachtvoer op te nemen.
• Een ondersteunend element in de aanpak van 

Mortellaro, zachte klauwen en mechanische stress 
bij koeien. 

• Een op maat gemaakte voeder, passend bij het 
rantsoen.

• Voeders met een specifiek doel en specifieke 
toepassing.

• Een gewas dat minder stikstof nodig heeft en beter 
tegen droogte kan dan maïs. 

• Een brok met een hoge energiedichtheid en 
een uitgebalanceerd aanbod van mineralen, 
sporenelementen en vitaminen voor rond de 
lammerperiode of afkalfperiode.

• Alle behoeften van de dieren voor eiwit, aminozuren, 
energie en mineralen, worden gedekt in één 
rantsoen.

Stuur de oplossing voor 1 mei '22 
naar gijs@metgijs.nl

Al jaren gaan GIJS en DSM Twilmij hand in hand. 
Partnerschap vanaf het eerste begin. Samen komen we 
tot innovatieve producten met meerwaarde. Toepasbaar 

én op maat voor iedere veehouder!

Partnerschap

PARTNERSCHAP

Gefeliciteerd Gefeliciteerd 
10 jaar GIJS
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Dank voor jullie 
openhartige verhalen

vol vertrouwen en enthousiasme 
met een glimlach en emotionele herinneringen.
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IS EEN ZUSTERONDERNEMING VAN GĲ S

Vraag en aanbod:
varkensrechten • fosfaatrechten • VVO

Hendrik Jan Evers • 06 - 51 57 18 13 • info@pro-melk.nl  • www.promelk.nl

Doe mee & win één van de leuke of handige prijzen! 

GIJS is 10 jaar en wil graag boeren en boerinnen 
die het echt verdienen in het zonnetje zetten. 

www.metgijs.nl/winnenmetgijs

Bij een feestje
 horen cadeautjes!

Ga naar www.metgijs.nl/winnenmetgijs en maak kans op: 

 Dagje uit? GIJS medewerkers komen die dag werken op jouw boerderij.
  Lekker verwend worden met een boerinnen-beauty arrangement?
 Altijd al een slipcursus willen doen?  Ga samen met onze jongens het avontuur aan.
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Oog voor de toekomst
We zetten graag die stap extra voor jou! 


